
Redaktorzy prowadzący: Wioleta Kośmider, Daria Berezowska 

'!ygodnik Powiatu 
Polkowiekiego 

ISSN 1509-9954 
Data 1 września 2000 

nr 9 (9) 
nakład 15 000 

Wydawnictwo bezpłatne 

Chocianó"v, Gaworzycc, Grębocice, Jcrznlanowa, P<;da"v, Polkowiec, Przcnlków, Radwanice 



, 

2 

ZADZWOŃ 

DO NAS 

Co~ clę denerwuje, 
niepokoi, deszy, 

chcesz się pDdziellł 
swoją opinią? Dzwoń 
do nas w poniedziałki 

16.00 - 18.00orQz 
od wtorku do soboty 

10,00-12.00 

nasz telefon: 847 41 59 

Kalejdoskop 
ŚWIAT ' 

W ubiegłą niedzielę 

doszło do poiaru wieży 
telewizyjnej stacji na
dawczej Ostankino. 
Ogień pojawił się na 
wysokości 460 metrów 
nad ziemią. W wyniku 
pożaru ucierpiało co 
najmniej 6 osób. 

KRAJ 
w tym tygodniu prl)'P8.

da 20. rocznica powstania 
., Solidarności". Organiza
tol2Y nie zaprosili na w-o
czystość prezydenta AJek· 
andra Kwaśniewskiego. 

- 10 nie jest rocznica 
Okrągłego StoIu, ale rocz
nica powstania "Solidar
ności", z którą Kwaśniew
ski nie mial nic wspólnego 
-powiedział Lech Wałęsa. 

DOLNY ŚLĄSK 
W ubiegłym fJgodniu, w 
H~1Wałop:xlpi
sane porozumienie między 
Woj{..'\\6dztwem~ 
kim, a Kmjem Związko
wym Dolna Sałoonia. 

Współpraca pozwoli na 
Pl2Ygotowarue Dolnego 
~oo~awży
ciu spoteczoo - gospodar
czym Unii Europejskiej 
(\Yięcej mok). 

SPORT 
Wfulanicy-Zdroju odbyi 

się xxxvn Międzynaro
do\\Y FestiWal Szachowy 
pamięci AkJby Rubinsteina. 
1iwał on przez dwa tygod
nie. Brało w nim udział 10 
arc.ymJsttzów. Zvrycięzcą 
ztNał reprezentujący Izrael 
Borys Gelfand 
Agnieszka Mika 

Zdaniem naczelnego 

Gazeta jak nowa 
Grzegorz Szczepaniak 

Cóż, . wakacje już za 
nami. Dla naszej re
dakcji ni e był to jed 
nak okres wypoczyn
ku, a bardzo ciężkiej 
pracy, bo przygoto
wywaliśmy się do 
prawdziwej rewolucji. 
Zgodnie z zapowie
dzią dzi iejszy numer 
jest ostatnim wyda
nym w cyklu dwuty
godniowym i zarazem 
pierwszym numerem 
tygodnika. Ale na 
tym nie koniec zmian. 
Od dzisiaj znajdziecie 
w Gazecie Polkowic-

kiej cztery kolumny 
Konkretów Polkowic
kich. ~a i czytelnicy 
znajdą tam teksty 
traktujące o najcie
kaw zych wydarze
niach na Dolnym 
Śląsku. Na koniec 
musimy się też ude
rzyć w piersi. W po
przednim numerze 
przytrafiło nam się 

kilka wpadek. Za 
wszystkie bardzo 
przepraszamy i obie
cujemy, że na kolejne 
długo trzeba będzie 
czekać. 

5pytall~my naszych młodszych 
czytelników o ich opinie na temat 
szkoły, o to co im się w niej podoba, 

a co chCieliby zmienił 

Nasza sonda 
Norbert NieIJK2YD.OWSki, 
V k1. Sp, Polkowice 

Nie lubię -....---
szkoły. ~ie 

podoba mi ~ 
się ~ niej ł 
to, ze są ,§ 

brzydkie 
kolory na ścianach. ~ie 
lubię, gdy chłopcy się 
biją. Lubię w szkole 
niektóre panie. Zmie
nilbym jednego nauczy
ciela, kolor całej szkoły 
i panie woźne. 

Kasia Smolczewska, 
II SP, Polkowice 

L u b i ę 
szkołę·. 
Chodzimy ~ 
na spacery, 
uczymy się, 
ale chciała
bym, żeby nie było 

trudnych rzeczy do na
uki. 

Marta Owardyś, 
II kl. W, Sucha - Górna 

L u b i ę 
szkołę, a 
szczególnie ~ 
p r z e IW y . i .. IIF:I;;;..:r. 
Nauczycie
le ą bar
dzo mili. Chciałabym 
tylko, żeby było więcej 
lekcji w-f w szkole. 

Monika Flak. 
Ra dwa nice 

W gim
nazjum j 
podoba mj ~ 
się, że na- ~ 

uczyciele ~ 
• oS 

traktUją 

nas trochę poważniej 
maj ą ' indywidualne 
podejście do każde
go. Mamy również 

więcej czasu doprzy
gotowania się do eg
zaminów do szkoły 

średniej. Są też ujem
ne strony. W zkole 
jest ciasno, a nasze 
pomoce naukowe są 
niezbyt ciekawe. 
Mam nadzieję, że 

wkrótce to się zmieni. 

MagdaF1ak, 
Radwanice 
~ie po

doba mi l 
. . . 1 
SIę to, ze~ 
są krót- j 
kie prze- .9 
rwy, mała M4da M 

szkoła i powinno 
być więcej zajęć fi
zycznych. Za to 
najbardziej smaku
j ą mi obiady w 
szkole gotowane 
przez panią Teres
kę· 

Waszym zdaniem 
- Bardzo podoba mi się 

pomysł stworzenia w 
Polkowicach gaju zabaw 
dla dzieci - twierdzi pani 
Janina z Polkowic. -
Mam jednak wątpliwoś
ci, czy powinien on po
wstać w jedynym w mieś
cie parku. Jestem eme
rytką i odnoszę wrażenie, 
że park to dzisiaj jedyne 
spokojne miejsce, w któ
rym można rzeczywiście 
odpocząć. Może lepiej 
przesunąć tę inwestycję 

trochę dalej, na pusty 
plac obok ulicy Hubala. 

Mnie po prostu szkoda 
naszego parku. A propos 
osiedla Hubala. Chciała
bym, aby ponownie wró
cili na nie strażnicy 
miejscy. Dwa lata temu 
często można było ich 
spotkać. Teraz czasami 
przejadą samochodem. 
1Ymczasem na osiedlu, 
zwłaszcza w nocy, docho
dzi do dantejskich scen. 
Jestem przekonana, że 
obecność strażników 

skutecznie przywróciłaby 
spokój. I na koniec uwa
ga do ekip, które rozko-

Jednym słowem 
Komen

da Powia-
ł towa Pań-
Vi stwowej 
j Straży Po 
.;l - -- o_~ żarnej pro-

wadzi kon-
trolę stanu t cznego 
sieci hycir<WtO\WCh. 

Mollika sźafkowska: 
-J .. przedstawia się sy

tuacja-w powiecie poIko
wicti:n? 

Grzegorz Kasprek, 
IZeClnik prasowy Komen
danta Powiatowego Pań
stwowej Straży Pożarnej 

- Do chwili obecnej skon
trolowaliśmy czteI)' jed
nostki, kt6re administrują 
sieciami wodociągowymi 

na terenie powiatu. 5}tuac
ja wygląda barrtLo n5i.nk, są 
sieci zadbane, czego przy
kladem jest miasto Polko
wice, a są częściowo nie
sprawne. CZęsto ieb stan 
tedmiczny jest t;Jk.z(y, że w 
razie pożaru nie gwarantu
ją wtmwego Z1Kp1~ 
wlWCfę. a w~~tym 
bezpieczeństwa ip/eszkań
Ww. 

-
W ostat

nim czasie 
na terenie 
naszej gmi-

~ ny doszło 

licjanrow. 
Anna Osad 

do pobicia 
dwóch 

- Czy npinalWu w ja
kiś spa9Ób~? 

Mare :..Rzęsista, I za
st~ Komendanta Po
wfa"l6wego Policji: 

Niestety nie. Za po
bicie policjanta na sluż
bie grozi nagana, 
grzywna lub pozbawie,
nie wolności do trzech 
lat. Nasze prawo jest 
tak skonstruowane, że 
przestępca~że właś

ciwie bez/{JifI1ie pozwo
lić so .e. a pobicie po
li;j na służbie j nie 
JldI1j.eŚć za to większych 

IJlselcwencji. Policjant 
może wnieść oskarże

nie cywilne, ale dlacze
go ma to robić, jeżeli 
jest pracownikiem pań
stwowym i powinno się 
go chronić. 

Opinie 

pują od kilku miesięcy 
Polkowice. Wiem, że 

czasem trzeba pocier
pieć, by później żyło się 
lepiej. Tylko nie rozu
miem, dlaczego jedna 
ekipa, pracująca od stro
ny ulicy Legnickiej, stara 
się, by mieszkańcy jak 
najłagodniej przeżyli bu
dowę, a druga ma miesz
kańców po pro tu w no
sie i prowadzona przez 
nią inwestycja jest wyjąt
kowo uciążliwa. Czy nie 
można wziąć przykładu z 
kolegów? 

W ubieg
tym tygod
niu doszło 
do podp\
saruapor~ 

Wia·~; zu m~ a 
pomlęClzy 

Województwen Dol-
nośląskitn Krajem 
Związk Dolna 
Saksofri . 

J\l!pa Osadczuk: 
-JJ3.kie korzyści PIZY

niesie to porozumienie 
dla naszego regionu? 

- Emilian Stańczyszyn, 
przewodniczący Sejmi
ku Dolnośląskie~Q, bur
mistrz Polkowic 

- Gl6wnym cel~ poro
zumieniajest~ do
świadczeń. Dla naszego 
regionu jest to duża szan
sa Mymoimlysię odnich 
dużo nauczyć, wdrażając 

ich rozwiązania zbliżymy 
się do Unii Etuppejskiej. 
Na pewnQ~y się 
jakjest ~wana w 
DQirJeJ~nii turyslyka 
i Pl:0giocja, bo ta dzjedzj

ifłest bardw dobrze roz
winiętą. 
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Polkowice 

KRONIKA 
KRYMINALNA 

.. W Chocianowie na 
ul. Kolejowej, polic

ja zatrzymała na gorą
cym uczynku przestęp
'twa dwóch mężczyzn, 
którzy pobili policjan
ta, przebywającego na 
urlopie. Wobec spraw
ców zastosowano do
zór policyjny. 
.. Policjanci z Ko-

mendy Powiatowej 
w Polkowicach zatrzy
mali 43-1ctniego 
mieszkańca GUlic, 
który przed sklepem 
spożywczym uderzył 

butelką po piwk sąsia
da. Poszkodowany do
znał złamania ~lOsa 
i rany tluczonej twarzy. 
Sprawcę odwieziono 
do Izby Wytrzeźwień. 
,. Funkcjonariusze 

policji zatrzymali 
mężczyznę, który wybił 
szybę w wiacie przy
stanku przy ul. Huba
la. Znajdował się on w 
stanie upojenia alko
holowego i przewiezio
no go do Izby Wytrzeź
wień w Lubinie. 
M Mieszkańcy Grę-

bocie ujęli 19-1etnie
go mle zkańca Głogo
wa, który usiłował wła
mać się do sklepu przy 
ul. Pocztowej. W wyni
ku podjętych przez po
licję działań utalono 
i zatrzymano drugiego 
ze sprawców, którym 
okazał się również 
mie. zkanjec Głogowa. 
"" Patrol Straży 

Miejskiej otrzymał 
zgłoszenie od miesz
kanki ul. Skalników, 
że przed klatką nr 31 
leży nieznany męż

czyzna. PO ' przybyciu 
na miejsce funkcjo
nariusze twierdzili, 
że został on wyrzuco
ny z domu. Odwie
ziono go do botelu 
miejskiego, gdzie za
meldował się na DOC

leg. 
.. Na uL Moniuszki 

doszło do pobicia 
mężczyzny. Str Ż 
Miejska zatrzymała 

jednego ze sprawców 
i odwiozła do Ko
mendy Powiatowej 
Policji w Polkowicach 
Monika Szatkowska 

Sredniej klasy sprzęt wędkarski kosztuje 
w granicach od 70 do 150 złotych 

Wędkarska pasja 

Ceny naprawdę dobre
go przętu dochodzą na
wet do kilku tysięcy zło
tych. Karta wędkarska 

Opłaty na rzecz związ
ku są pobierane raz w ro
ku (ustala się je w zależ
.Dości od kategorii wieko

wej). Biuro PZW koła 
gminnego w Polkowi
cach, mieści się przy ul. 
Kmicica 42. Je t tam 
wywie zona tablica, na 
której umie zezono in
formację na temat dni i 
godzin urzędowania. 

Chętni do tego by się 
zapisać mogą zgłaszać 
się do biura. W tym ro
ku związkowi przybyło 

-.nysq ..... " 9 osób. - We wrześniu 
uprawnia do łowienia z planujemy organizację 

brzegu, łodzi i pon tonu kolejnych zawodów węd-
(oczywiście mu zą one karskich, tym razem o 
być zarejestrowane). Po- Puchar Karwac1ciego 
zwala łowić na wszyst- (założyciela związku) -
kich akwenach P'ZW, z zapowiada prezes polko-
którymi dany okręg węd- wickiego PZw, Cze ław 
karski ma porozumienie. Batóg. 

Okolo godziny 1.00 w nocy, 
w miejscowo~ci Raków, gm. Cho

cianów wybuch' groźny pożar 

Spłonęły gołębie 
Monika Szatkowska 

Spalił się budynek 
todoły, gołębnik ze 

120 gołębiami i samo-

chód marki reno. Straty 
oszacowano na 30 ty ., 
uratowano przed pale
niem mienie na warto ' ć 
46 tys. zł. Przyczyną 

pożaru było podpale
nie. Zagrożony był 

przyległy budynek 
mieszkalny i drewniane 
zabudowania go po
darcze. Z powodu nie
sprawnej sieci wodocią
gowej wodę do ga ze
nia pobierano z poblis
kiego stawu. oddalone
go o ok. 600 m. 

Dobra reforma 

Sabina Janik, absol
wentka VI c zSP 3 w Pol
kowicach, została jedną 
z dziesięciu laureatek, 
które wygrały konkurs 
zorganizowany przez Mi
nisterstwo Edukacji a
rodowej, pt ,Jak dziecko 

widzi zkołę po refor
mie?". Polkowiczanka 
wygrała komputer multi
medialny. 

- Jestem z niej bardzo 
dumny - powiedział 

Krzysztof Olszewski, wy
chowawca VI c. 

3 
Pisali~my już O urządzeniu rehabilitacyjnym, z którego 
pomocą niepelnosprawny może Odzyskał duży stopiet1 

sprawno~ci 

Pająk - uzdrowiciel 
Anna O adczuk 

Dzi' podajemy szczegóły przedsięw
zięcia. 

Polkowicki Aquapark oraz koszaliń
ska firma Norman pod koniec paź
dziernika organizuje, po I 
raz pierwszy w Polkowi- I 
cach, 28 - dnimvy turnus 
rehabilitacyjny, podczas 
którego pacjenci będą 
rehabilitowani przy po
mocy pająka. Urządze
nie to to uje ię u pac
jentów z zaburzeniami ł 
neurologicznymi oraz u ć 
dzieci z porażeniem j 
mózgowym. Jest to ze- ~ 
staw cięgien elastycznych o różnej ile 
prężystości, łączących punkty w prze

strzeni z obejmami umieszczonymi w 

odpowiednich miejscach na ciele pac
jenta. Urządzenie to p w tało jako 
brakujące ogniwo w rehabilitacji. 
Dzięki niemu pacjent może swobod-

~~:~:;!ł 

nie poruszać ię, co nie by
ło dotychczas możliwe. 
Pacjent zaczyna wierzyć, 

że ma szansę na normalne 
życie. 

Tego typu tumu 'Y firma 
Norman organizuje od 
. ześciu lat. Pacjenci dzięki 
temu urządzeniu odzys
kują poczucie niezależ

ności i bezpieczeństwa. 
IW,.,.. Wszelkich informacji 

udziela Prezes Zakładu Rehabilitacji w 
Aquaparku, Agnieszka Bieniek, pod 
numerem telefonu (076) 845 - 7:7 - 72. 

Od kilku tygodni w PolkowIckim Aquaparku w Zakladzie Re
habilitacji pracuje Zofia Górka 

Polkowickie amazonki 
Anna O adczuk 

Pani Zofia pomaga kobietom po mas
tektonii Do Polkowic trnfiła ctńęki USIlnym 
staraniom prezes Zakładu Rehabilitacji, 
AgniesOO Bieniek. 

Zofia Górlca~wGłogoMe. Raz 
w tygodniu prowadzila zajęcia z kobCtarni 
po mastektcmii. - Jest to wczesna rehabili
tacja, bardzo ważna dla pacjentki - mówi 
Zofia Górka. - Zachęcamy, aby Polkowi
C2aOki założyły klub Amazonek -00daje 

Thgo typu kluby ctzhłają w Lubinie, Gło-

gowie, Legnicy. Z doświadczeń lekarzy 
prowadzących rehabilitację kobi t po mas
tektOmll wynika, że Amazonki są bardzo 
potrzebne. - Kąbiety uaą się cieszyć każ
dym dniem -WY.ląśnia Zofia Górka. - Spo
tykają 'ę co tydzień, rozmawiają, ~e
niają ctiwiadczeniami 

Jeżeli są ~ zainteresQ\.V30e inicjaty
wą Agnieszki Bieniek oraz Zofii Górki, 
obie panie obieaJją, że pomogą WsMQrze
niu Klubu Amazonek w PolkCM'icach. 

Coraz czę~ciej słyszy się o pogryzieniach przez psy. Dlatego 
warto wiedziet, że aby hodował psy ras uznawanych za 

agresywne należy ubiegał się o odpOWiednie zezwolenie 

Niebezpieczne bestie 
Monika Szatkowska 

Dotyczy to na tępujących ras: 
amerykański pit buli terrier, perro 
de presa maliorquin, buldog amery
kański, dog argentyń-
ki. perro de presa ca

nario, to a inu, rottwe
iler, akbash dog, ilDa
totian karabash, mos
kiewski stróżujący i 
owczarek kaukaski. 
Osoba ubiegająca się o ' 
wydanie zezwolenia li 
musi złożyć pisemny
wniosek w Urzędzie Gminy do dzia-

lu utrzymania i eksploatacji w ter
minie 30 dni od daty nabycia p a. 
Do wniosku należy dołączyć infor-

mację o pochodzeniu 
'.&-... ,;,w..,. psa, jego ra ie, wieku, 

lłlll płci i ewentualnym spo-
sobie oznakowania. Do-
datkowo wymagane je t 

1~tlQ(;Q'XXJ 

podanie miejsca i wa-
runków w jakich zwierzę 
będzie trzymane. W 
ubiegłym roku wydano 

1b i.czvprlJlXld" siedemnaście zezwoleń, 

a w tym roku jedno. 
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ALE GWIAZDA ••• 

Grz.egoIZ Gechowski Z 

Republiki jest bardzo 
skromny, bo zamiast barw
nie~o~qx>
wiadał o ... Justynie Stea
~. A dokładnie o jej 
przygodzie w Aquaparlro. -
Justyna wrazz ekipą PJZY.ie
chała na basen - opowiadał 
Grz.egotz CtedJOWSki. - Uj
rzała wielką kolejkę 00 kasy, 
~ więc ochroniarza, 
by paekazał szefuwi obiek-
tu, iż ptzY.iechała Justyna 
S~! Thnwraca {Xl 

chwili i odpowiada, że sz.ef 
poMedział, że d10aJy przy
jechał samprezydent toi tak 
ma stać w kolejce. 
A.I1Ila Osadczuk 

PROMOCJA 
Głównym z.ałoieniem ~ 

gorocznych Dni Polkowic 
była promoqa lokalnej 
twóJ.cr.OOci. Zgromadzona 
w 'amfiteat:J:ze pub~ 
wysłuchala i zobaCl)'ta 
~li GimnazJum, 
SP nr 4, SP nr l fuJkowio
kiąp~MUZ}Cl
nego, SP nr 1, SP w JedIzy-

. cllowie, Legnickiego 'R1.va
rzystwa Muzycz;oego, 'a-
społu ,,Jesienne Róże". 
Wszystkie prezenmqe w
stały nagrodzone pxzez pu
bli~ brawam~ a pIZeZ 
organizatoro.v ~ PoliID.Yicki . 
Ośrodek KułtuIy Sportu i 
Rekreacji-~~ 
Dacia BerezcMska 

SUPF.RFANI 
Na god7inę przed me

czem Górnika ~ z 
jednym z ~ drugit>J 
ligi, Ceramiką Opoozoó, VI 
stronę stadionu ciągnęły 
pm~ tłumy. Winn}rll 
miastach mogą tylko ma
IZ'jĆ, by na tIybunach spor
~ch obieklThv-zasiadały 
całe rod7Jny. W PoIkQWi
cadJ to~!Wstęp 
& mecz z Ceramiką:zafun
dcMIal Ut7ąd Gminy. Mało 
tego - były także suweniry 
dla lobiców. Efekt? Wspa
niała atmosfera, piękny 
mecz i tytuły w ponied1iał .. 
kowych dzieru;rikach doncr 
szące o rekordowej trele
weaji. Dla wielu pierw.;włi.. 
pych kluro.v liczba sześ- j 
au ~ klbiim na ttybu- ~ 
nacb jest nieooiągalna. A j 
mecz Górnika z Cenuniką .Ę 
właśnie tylu nas obejrzało. 
Thk tJz}nlaĆ!!! 
Grzegorz Szczepaniak 

Polkowice 

II'" Ty mnie dobrze znasz, wszystko o mnie wiesz .... /I ~piewala publiczno~ł, zgromadzona, 
w amfiteatrze najnowszy hit zespołu Mysiowitz. Grupa dala wręcz popisowy koncert. Fani nie mogli 

powstrzymał swoich emocji. Dziewczyny przedzierały się przez ochronę i rzucały 
w stronę wokalisty Artura Rojka 

Było, gorąco! 
Wiolet~ Kośmider, Monika Szatkowska 

Gdy grał Myslowitz 
było naprawdę gorąco! 

Zresztą tak, jak podczas 
całych tegorocznych Dni 
Polkowic. 
Imprezę znakomicie 

przygotował Polkowicki 

Ośrodek Kultury, Spor
tu i Rekreacji. Gdy grali 
Mysiowitz, Republika i 
Edyta Bartosiewicz nie 
mogłyśmy napatrzeć się 
na szalejący 

tłum. Okazało 

się, ze polkowi
czanie świetnie 
znają tych wy
konawców. 
Również wystę

pom polkowic
kich grup towa
rzyszyły piski i 
oklaski. Grupa 
Liverpool była 

bardzo zadowo- l 
lona z przywita- ci 
nia. Młodzi i ~ 
starsi bawili się A 

doskonale przy ponad
czasowych utworach Be
atlesów. - Dobrze, że jest 

zimne piwko, którym 
można zaspokoić prag-

nienie. Tak się wyskaka
łam, że aż zgłodniałam! -
podsłuchałyśmy rozmo
wę kilku osób. Ale czasu 
na rege
nerację 

sił było 

niewiele, 
bo kon
certgonil 
koncert. 

Desde
m o n a 
grała 

"ostro". 
Młodzież 

szalała. 

Podob
nie było t 
przy na- ! 
s z y m t 
Clove- ~ 

rze, Dzi
kim Kwiecie i Out Of 
Body Experance. Jak na 

szpilkach siedziała pu
bliczność p~d występa
mi gwiazd filmu. Męska 

część wi
d o w n i 
wzdychała 

na widok 
uroczej 
Adrianny 
Biedrzyń

skiej, któ
rawystąpi
ła ze swo
im progra
m e m 
autorskim. 
Ale panie ~ 
czekały na ~ 

kogoś in- i 
nego. - O .si 

jedzie! Już 
"""""''''''''11'' jest doktor 

Lubicz! - jak echo roz
chodziły się okrzyki ko-

biet, gdy podjeżdżał To
masz Stockinger. - Cie
szę się ze swojej popu
larności. Z tego, że oglą-

wą.... ciuchcią i to bez 
wkładu finansowego z 
ich stro-
ny. Du
Ż, y m 
zainte
reso
w a -
ni em 
cieszy
ła się 

wysta
w a 
m a -
szyn 
D o 1-

rów z zaprzyjaźnionej z 
gminą Polkowice gminy 

nośląskiej Fabryki Ma- Sickte z Niemiec. Polko-
szyn ZANAM. - Po- wiczanom podobał się 

przez wystawy chcemy zaprezentowany przez 
pokazać, że Polkowice nich program, a w szcze-
słyną również z produk- gólności polski taniec 

. cji takich maszyn - po- "Kukułeczka". Gromki-
Attu, Knjct. 

wiedział Piotr Hrywna, mi brawami przywitano 
dają mnie kobietki i ko- organizator wysta~. - A , Kabaret Moralnego 
biety - powiedział nam ojcowie mają okazję po- Niepokoju. Publiczność 
aktor. Dzieci 
najlepiej ba
wiły się na .•. 
scenie: z An
ną Jurkszto
wicz śpiewa
ły piosenki w 
różnych języ

kach. Były 1 
konkursy i Ji 
dużo śmie-~ 
chu. Malu- § 

chy chętnie Ahcja 

uczestniczyły w zaba
wach przygotowanych 
przez Danutę Błażejczyk 
i Kabaret Fiś. Dzięki sto
warzyszeniu .,Porozu-

mienie dla mieszkańców 
Polkowic" dzieci mogły 
pojeździć sobie prawdzi-

kazać swoim dzieciom, 
na czym pracują - dodał. 

Przez dwa dni trwała ak
cja oddawania krwi. Pol
kowiczanie oddali po-

nad 60 litrów. 
Atrakcją był występ 

grupy tanecznej senio-

oczekująca na dobrą za
bawę nie rozczarowała 
się. Było naprawdę we
soło. 

Potem jeszcze koncert 
Edyty Barto
siewicz i WIesz-

-'.~_ .. cie dziwnie 
.~I;!' brzmiące słowa 

obwieszczają

ce, że to już ko
niec. Nie wia
domo, kiedy 
"przeleciał" 
ten tydzień. 

CÓŻ, nie pozo
stało nam nic 
innego jak 
"wrócić na zie
mię" i zabrać 
się za pracę po 
tygodniowej 
zabawie. Ale 
wspomnienia-

mi na peWno będziemy 
wracać do tegoI:ocznych 
Dni Polkowic. 
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AdminiSlruje, nie rozwija 
Zagrożona pozycja starosły 

głogowskiego - Andrzeja 
Kolińskiego, dyrektor ZOZ-u -
Zbigniew Matysiak do zwolnie
nia i spokojna o swój byt Rada 
Społeczna ZOZ-u - to efekt ostat
niej sesji rady powiatu głogow
skiego, która odbyla się w ubie
głym tygodniu. 

Najprawdopodobniej we 
wrześniu odbędzie się głosowa
nie nad odwołaniem starosty. 
Wniosek ten podpisało 14 rad
nych, przeważnie z SLD, ale tak
żez UW i PSL. 

- Nie zaskoczy on tych, któ
rzy widzą, jak nasz powiat się 
stacza - powiedział radny Ry
szard Rokaszewicz z SLD - Sta
rosta jedynie administruje, 

a nie rozwija powiat 
Trzeba znaleźć lepszego ster

nika. 
Czternastu radnych zrzuciło 

na Andrzeja Kolińskiego odpo
wiedzialność za złą sytuację gło
gowskiego ZOZ-u, do którego 
należą szpital powiatowy i nowa 
przychodnia specjalistyczna, 
oraz zamknięcie deficytem bu
dżetu powIatu w poprzednim 
roku. 

Radni zarzucili także staro
ście, że łamie ustawę antykorup
cyjną i poza pracą w starostwie 
udziela porad prawnych spół
dzielni "Samopomoc Chłopska" 
w Radwanicach. Zawiadomie
nie o dodatkowym zajęciu staro
sty (anonimowe) trafilo do pro
kuratury. 

Andrzej Koliński tłumaczy, 
że spółdzielni udziela porad 
prawnych po starej przyjaźni i 
tylko na umowę-zlecenie. Twier
dzi, że mu wolno i nie łamie 
przez to ustawy antykorupcyj
nej . 

To gra polityczna 
- stwierdził, odpierając zarzuty 
swoich przeciwników. 

Zdołała za to obronić swoją 
pozycję 9-osobowa Rada Spo
leczna ZOZ-u. Radni głosowali 

nad wnioskiem SLD o jej odwo
łanie. Propozycja ta została jed
nak odrzucona 19 głosami prze
ciwko ]2. 

- Nie ma podstaw do odwo
lania rady - stwierdził jej wice
przewodniczący Dariusz Przy
bylski (wiceprzewodniczący 
rady powiatu). - Rada jest bo
wiem organem inicjującym i opi
niotwórczym oraz organem do
radczym kierownika publiczne
go ZOZ-u. Przez czas swego 
działania musiała przede 
wszystkim, ze względu na wdra
żanie reformy slużby zdrowia, 
uregulować wewnętrzne spra
wy organizacyjne oraz statut 
ZOZ-u. 

Zostal za to przesądzony los 
wieloletniego dyrektora ZOZ-u, 
Zbigniewa Matysiaka. Nikt gło
śno nie powiedział, że w najbliż
szych dniach zostanie on odwo
łany przez zarząd powiatu, ale ... 
ustalono wynagrodzenie dla no
wego d}Tektora. 

Radni ustalili 
górną granicę jego zarobków brut
to miesięcznie na 8 tys. zł. Pobory 
dla nowego dyrektora ostatecznie 
ustali zarząd powiatu (Z. Maty
siak zarabia 6,3 tys. zł.) 

- Dyrektor Matysiak byl pro
szony na jedno z posiedzeń za
rządu powiatu, na którym 
przedstawił swój program re
strukturyzacji . Uznaliśmy jed
nak, że on niczego nie wnosi -
powiedział Marian Strohschne
ider, członek zarządu powiatu i 
rady społecznej ZOZ-u. - A dlug 
ZOZ-u wzrasta o 800 tys. zł mie
sięcznie. Musimy zatrzymać to 
zadłużenie. 

Radni przyjęli sprawozdanie 
finansowe ZOZ-u za zeszły rok. 
Jak się okazało, deficyt zespołu 
wyniósł 286 tys. zł. Od 1 wrze
śnia będzie się tym martwił 
nowy dyrektor, którym - jak się 
nieoficjalnie mówi - ma zostać 
Andrzej Perm oda, szef hu tnicze
go zakładu rehabilitacyjnego. 

Dorota Nyk 

FOl Oor0\8 Nyk 

Andrzej Koliński. starosta powiatu głogowskiego. 

Odliczanie końcowe 

Dramatyczna sytuacja finanso
wa lubińskiego ZOZ-u do

prowadzi najprawdopodobniej 
do grupowego zwolnienia pielę
gniarek i personelu pomocnicze
go - twierdzi kierownictwo. 

Przez pól roku na wszystkich 
oddzialach szpitalnych oblicza
no, ile pielęgniarek i salowych 
potrzeba do obslugi pacjentów. 
Na podstawie wzorów z rozpo
rządzenia ministra zdrowia wy
liczono, że trzeba będzie zwol
nić 50 pielęgniarek i 30 osób z 
personelu pomocniczego. 

Bez konsultacji 
Kiedy Jarosław Skowroński, 

dyrektor Zespołu Opieki Zdro
wotnej, poinformował o swoich 
zamiarach, cztery organizacje 
związkowe działające przy 
ZOZ-ie zwróciły się do członków 
rady społecznej placówki o pil
ną inten-.rencję w celu - jak na
pisano - uniknięcia blędnej decy
zji dyrektora. 

- Według dyrektora Skowroń
skiego, powodem planowanych 
zwolnień jest dramatyczna sytu
acja finansowa ZOZ-u (zadłuże
nie ok. 3,5 mln zł). Jednocześnie 
przyznaje on, że 8 sierpnia ~d
działowe z wybranych oddzla
lów szpitalnych otrzymały od 
niego polecenie wytypowania 
pielęgniarek do zwolnienia. Nie 
określił kryteriów, według któ
rych miałyby nastąpić zwolnie
nia poszczególnych osób. Decy
zji swojej nie konsultował wcze
śniej z ordynatorami i oddziało
wymi w celu określenia mini
mum zatrudnienia na poszcze
gólnych oddziałach - oświadc-q
li związkowcy . 

Zagrożony pacjent? 
Związkowcy uznali też, że 

nie można rozwiązywać proble
mów finansowych poprzez 
zwalnianie fachowego per~one
lu, nie zważając na rozsądny 
poziom zatrudnienia (propo:y
cja dyrektora zakładała m .m. 
jako \\f}'starczające zatrudnienie 
na oddziale chirurgicznym i we
wnętrznym trzech pielęgniarek 
odcinkowych w godzi nach 7-15). 
Zdaniem organizacji związko
wych, to nie pracownicy powin
ni ponosić konsekwencje błęd
nych decyzji inwe. tycyjnych, 
które były podejmowane bez ich 
wiedzy, a czasami nawet wbrew 
Ich opinii: Według wszystkich 
ZWIązków działających przy lu
bińskim ZOZ-ie, proponowane 

przez 
kierownictwo za
kładu normy za
trudnienia stwarzają 
zagrożenie d la bezpieczeństwa 
pacjentów i powinny stać się 
przedmiotem pilnych konsulta
cji z ordynatorami i oddziałowy
mi. 

Miesiące pomiarów 
Kierownictwo lubińskiego 

ZOZ-u wyjaśnia, że rozporzą
dzenie w sprawie sposobu usta
lania minimalnych norm zatrud
nienia pIelęgniarek i położnych 
w zakładach opieki zdrowotnej 
w grudniu ub.r. wydał minister. 

ś n i e j 
tylko i 

wyłącznie ze względu na 
fakt, że większość jej członków 
przebywała na urlopach wypo
czynkowych - mówi Zbigniew 
Szarmach, n~ecznik prasowy sta
rostwa. - Odbędzie się ono zgod
nie z planem pod koniec sierp
nia. W porządku obrad, co tak
że było wcześniej ustalone, znaj
dzie się również sprawa restruk
turyzacji ZOZ-u. 

*** 

Jest ono waru nkiem ...-_________ ....,....".---.,,_..._-, 
zapewnienia właści
wego poziomu udzie
lanych świadczeń 
zdrowotnych stosow
nie do stanu zdrowia 
pacjentów i ich po
trzeb pielęgnacyj
nych . W rozporzą
dzeniu mowa jest tak
że o tym, że normy 
za trudnienta ustala 
kierownik oddziału, 
po zaSIęgnięciu opinii 
kierowników jedno
stek organizaCYjnych 
okreslonych w statucie 
zakładu . Termin okre
ślenia norm wyzna
czono na koniec 
czerwca tego roku. 
Przez sześć miesięcy 
robiono WIęC ponua
ry, a teraz ustalono 
liczbę niezbędnych 
etatów. Potem odbyło 
się rzeczone spotkanie 

W chwili zamykania tego 
numenl nie były jeszcze znane 
rezultaty posiedzenia rady spo
łecznej ZOZ. Jest ona organem 
doradczym dyrektora ZOZ-u, 

Jarosław Skowroński, dyrektor ZOZ: 
Dostosowuję organizację pracy do aktual
nych potrzeb ZOZ-u 

ze związkami zawodowymi, 
aby stało się zadość wymogom 
konsultacji. 

Czekanie na radę 
W ubiegłym tygodniu na ręce 

Józefa Bobera, starosty lubińskie
go, wpłynęło pismo klubu rad
nych "Niezależnych", w którym 
wyi"azili oni zaniepokojenie bra
kiem reakcji ze strony przewod
niczącego rady społecznej ZOZ-u 
(jest nim z urzędu starosta Bo
ber) na planowane grupowe 
zwolnienia w szpitalu. Radni 
"Niezależni" wystąpili też o na
tychmiastowe zwołanie posie
dzenia rady społecznej . Pod 
wnioskiem podpisali się Jan Ko
tapka, Kazimierz Rot oraz Piotr 
Motyliński. 

- Posiedzenia rady społecznej 
ZOZ-u nie udało się zwołać 

który nie ma obowiązku 
uwzględniać jej opinii. Prawdo
podobnie więc zwolnienia pielę
gniarek i personelu pomocnicze
go dojdą do skutku. Dyrektor 
Jarosław Skowroński przekonu
je, że szpital przede wszystkim 
spełnia funkcję służebną wobec 
pacjentów, natomiast podmio
tem dającym zatrudnienie j~st 
dopiero w drugiej kolejności. -
Dostosowuję organizację pracy 
do aktualnych potrzeb Zespołu 
Opieki Zdrowotnej - mówi Jaro
sław Skowroński. - Przeprowa
dziliśmy dokładną analizę po
trzeb i według niej zatrudnimy 
tyle pielęgniarek i polożnych, ile 
będzie trzeba do zapewnienia 
pełnego wysokiego standardu 
świadczeń medycznych. 

Mariusz Lalewicz 
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Takie czasy 
• Jakbym kiedyś poszedł do sekretarza partii, 
to na drugi dzień miałbym swoje pieniądze. 
Ale teraz jest demokracja .i państwo prawa, 

sądy chronią tych, co mają 
nieczyste sumienie, 

a b iją pokrzywdzonych -mówi Antoni Sikorski. 

Kiedy lubinianin Antoni Si
korski zaczynał pracę w lu

tym 1995 r., jego firma funkcjo
nowała jeszcze jako Wojewódz
kie Przedsiębiorstwo WodOcią
gów i Kanalizacji. Rok później 
przekształcono ją w Związek 
Gmin - Zakład Usług Wodnych 
i Komunalnych. W roku następ
nym przedsiębiorstwo zlikwi- J 

dowano. 

Nieuczciwv pracodawca? 
- Problemy z wyplatą za

częły się już na początku 
1996 r. - opowiada Antoni Si
korski. - Płacono nam z opóź
nieniem. Dyrektor mówii, że 
firma weźmie pożyczkę z 
banku na zakup materiałów 
i rozwój przedsiębiorstwa i 
wtedy wszystko będzie już 
dobrze. Potem znów ape
lował do załogi o cierpli
wość. Twierdził z całym 
przekonaniem, że kto prze
trzyma ciężki rok 1996, temu 
potem będzie lżej . Do lipca 
jeszcze jakoś placił za robotę, 
potem się skończyło. 

W lutym 1997 r ., miesiąc 
przed upływem terminu wypo
wiedzenia z pracy, Antoni Sikor
ski wystąpił do Sąd.u Pracy, aby 
ten nakazał Zakładowi Usług 
Wodnych i Komunalnych wy
płatę należnych mu pensji. Sąd 
orzekl, że przedsiębiorstwo win
ne jest swemu pracownikowi 
6.] 67,20 zl za sześć miesięcy roku 
1996 i trzy miesiące roku 1997. 
Z nakazem zapłaty Antoni Si
korski pobiegł zaraz do dyrekto
ra. Ten tylko rozłożył ręce. 

- Żeby wcześniej, już w po
łowie 1996 r. dyrektor powie
dział, że chce likwidować 
przedsiębior

stwo, że jestem 
już niepotrzebny 
w pracy, że nie zamierza mi 
płacić, to wtedy bym to zrozu
miał. To byłoby jasne i uczci
we postawienie sprawy. Od
szedłbym i z głowy. Ale on cią
gle nas mamił i obiecywał lep
sze czasy. Dlatego uważam, że 
to nieuczciwe - żali się Sikor
ski. 

dzonych przez komornika uzy
skano: z pierwszej - 25.619 zl 
(pieniądze podzielono między 
wierzycieli, m.in. ZUS, Urząd 
Skarbowy i innych), z drugiej -
19.150 zł (kwotę przeznaczono 
w całości na pokrycie kosztów 
postępowania egzekucyjnego). 

W czerwcu 1998 r. Si kor
ski otrzymał 3.058,84 zł z Fun

duszu Gwa-
rantowa
n y c h 
Świadczeń 
Pracowni-

czych. Fun
d u s z 
jednak, 
zgod
nie z 
o d po
wied-

płaca tylko 
zaległe wy
nagrodzenia 
za ostatnie 
trzy miesią-

ce pozostawania w stosunku 
pracy, a ZUWiK zalegał jeszcze 
Sikorskiemu za sześć miesięcy 
roku 1996. Za poradą prawnika, 
wytoczył więc Sikorski swemu 
byłemu dyrektorowi sprawę z 
powództwa cywilnego o zapła
tę reszty pieniędzy. Sprawa cią-

gnęła się długo i zakończyła do
piero w maju tego roku. Naj
pierw powództwo oddalono 
przez Sąd Rejonowy w Lubinie, 
a potem - po wniesionej przez Si
korskiego apelacji - przez Sąd 
Okręgowy w Legnicy . 

Skutek bez przyczyny? 
Czym kierowały się sądy, 

odrzucając powództwo Anto
niego Sikorskiego? Żeby odpo
wiedzieć na to pytanie, musimy 
wrócić do roku 1999, kiedy to 
Sąd Rejonowy w Lubinie wy
dal wyrok skazujący Józefa W. 
za to, że sprzedalon maszyny 
ZUWiK zajęte wcześniej przez 
komornika . Łączna suma uzy
skana ze sprzedaży wyniosła 
wówczas 97.853 zł. Antoni Si
korski, żądając pieniędzy od 
byłego dyrektora na drodze cy
wilnej, powołal się właśnie na 
fakt, że gdyby W. nie sprzed ał 

wcześniej sprzę tu przedsiębior

stwa, to miałby z czego zapla
cić należne mu wynagrodzenie. 
Sąd jednak - zarówno w pierw
szej, jak i drugiej instancji -
uznał, że "ta okoliczność sama 
przez się n ie powoduje auto
matycznie odpowiedzi alności 

na gruncie prawa cywilnego". 
Ponadto, w opinii obu instan
cji, ma teria ł dowodowy nie po
zwolił na stwierdzenie, że Si
korski" poniósł szkodę wsku tek 
czynu" (sprzedaży maszyn) 
popełn i onego przez dyrektora 
ZUWiK 

- Jakbym kiedyś poszedł do 
sekreta rza partii, to na d rugi 
dzień miałbym swoje pieniądze. 
Zresztą, w tamtym ustroju nigdy 

by się coś takiego nie zdarzy
ło. Ale teraz jest demokracja 
i państwo prawa, sądy chro
nją tych, co mają nieczyste 

sumienie, a biją pokrzywdzo
nych. Co zrobić, takie czasy -

mówi Antoni Sikorski. 
Rozżalony, w 

ostatnim akcie de
speracji, na pisał list 
do premiera Buzka. 
Szef rządu uzna! 
jednak, że sprawa 
nie leży w jego kom
petencji . Potem był 
jeszcze list do Sej-

mu RP, który też nie czuł się 
uprawniony do jakiegokolwiek 
działania . Natomiast ministe r 
sprawiedliwości Hanna Su
chocka (dziś już były minister) 

odpisała Sikorskiemu, że de
cydowanie w takich spra
wach leży w gestii sądów. A 

sądy ... po prostu sztywno trzy
mają się litery prawa, czego za 
złe im mieć, niestety, nie wol-
no. 

Mariusz Lalewicz 
ps W najbliższym czasie Antoni Si

ko[ski umie.aa odwolał się od decy
zji ' polskkh sądów do międzynarodo
wego trybunału w Strassburgu. 

Od Annasza do Kajfasza ... ..... ... .... . .... 
Skoro prawomocny wyrok 

Sądu Pracy nie oznaczał auto
matycznej wypłaty należnych 
pensji, Sikorski poszedł do ko
mornika . Komornik zapewnił, że 
pieniądze ściągnie, ale .. . się nie 
udało. Dlaczego? Przecież 
ZUWiK miał kilka żuków, kilka 
koparek, ciężarówkę, autobus 
itp. Jak wynika z akt sądowych, 
z. d wóch licytacji przeprawa-

L E G N I C A real. ul. Fabryczna 3 
tel. (076) 854-10-05 

Kotłowni nie ma, 
spór pozosiał 

Mieszkania na osiedlu miesz 
kaniowym byłego PGR-u w 

Ciechowiewykupili na własność 
mieszkańcy w 1994 roku. Utwo
rzono wspólnoty mieszkaniowe. 
Zarząd powierzono ciechow
skiej spółdzielni mieszkaniowej 
"Na Skarpie" . Budynki ogrzewa
ne były przez wspólną lokalną 
kotłownię. Mieszkańcy często 
skarżyli się, że mają zimno w 
mieszkaniach. 

- To nie była wina spółdziel
ni - tłumaczy prezes. - Są to domy 
zbudowane w latach 80. z wiel
kiej płyty, nieocieplone. fch stan 
techniczny jest zły. Kiedy w 1995 r. 
powsta ła spóldzielnia, budynki i 
mieszkania były już własnością 
wspólnot i zgodnie z ustawą o 
własności lokali, to one mia ły 
dbać o stan techniczny budyn
ków. Kaloryfery były gorące, a w 
mieszkaniach zimno. Niektórzy 
wstawili większe kaloryfery. Pro
blem rozwiązałoby dopiero ocie
plenie ścian zewnętrznych . 

Mieszka nie państwa Koze
rów mieści się przy ścianie szczy
towej budynku. 

- Temperatura z imą wynosi
ła często 15 stopn i. Ponieważ 
skargi w spółdzielni nie przyno
siły skutku, pomyśleli śmy o odlą-

. czeniu się od lokalnej kotłowni -
mówi Henryka Kozera . - Uzy
skaliśmy zgodę dziewięciu człon
ków naszej wspólnoty. Wraz z 
nami stanowiło to większość. 
Złożyliśmy wniosek do Urzędu 
Rejonowego we Wrocławiu. 

Mimo protestu spóldzielni, 
Urząd Rejonowy we Wrocławiu 
wydal decyzję zezwa lającą Ko
zerom na rozbudowę wewnętrz
nej instalacji gazowej do celów 
grzewczych. 

- Po otrzymaniu tej zgody 
zainstalowaliśmy w mieszkaniu 
dwufunkcyjny piec gazowy i 
przeszliśmy na ogrzewanie wła
sne - mówi Ryszard Kozera. -
Płacimy dużo mniej, a efekty są 
nieporównywalnie lepsze. 

Prezes spółdzielni mieszka
niowej odwołał się od decyzji 
Urzędu Rejonowego do woje
wody dolnośląskiego. Wojewoda 
nie uznał odwolania, stwierdza-

jąc, że spółdzielnia nie jest stro
ną w tym postępowaniu . Spół
dzielnia zaskarżyła postanowie
nie wojewody do NSA we Wro
cławiu. 

31 stycznia br. NSA uchylil 
postanowienie wojewody "w 
przedmiocie niedopuszczalności 
odwołania od decyzji kierowni
ka Urzędu Rejonowego we Wro
cławiu", uznając, żespóldzielnia 
mieszkaniowa ma w tej sprawie 
uprawnienia strony, ponieważ 
działa w imieniu i na rzecz 
wspólnoty mieszkaniowej, jako 
jej zarządca, zgodnie z zawartą 
umową· 

- N ie można zmienić sposo
bu ogrzewania w swoim miesz
ka n iu bez zgody wspólnoty 
mieszkan iowej oraz dostawcy 
ciepła - tłumaczy prezes. - Nie 
otrzymaliśmy w tej sprawie żad
nego pisma od państwa Koze
rów. Instalacja grzewcza stano
wi tzw. współwłasność przymu
sową. Poza tym Kozerowie uzy
skali zgodę dziewięci u członków 
wspólnoty, czyli połowy. Swój 
głos policzyli jako dziesiąty, czyli 
przeważający. Osoba zaintereso
wana nie może być stroną decy
dującą. Powinni byli zwrócić się 
oficjalnie do wspólnoty z wnio
skiem o zgodę na odlączenie się 
od kotłowni. Wspólnota musia
łaby uzyskać zgodę swojego za
rządu w formie uchwały. Pome
waż nie było takiej zgody, pół
dzielnia nadal naliczała im opła
ty za c.o. z lokalnej kotłowni. 

- Urzędn i cy, którzy wydali 
decyzję niezgodnie z ustawą, 
narazili spółdzielnię na straty -
twie rdzi prezes. - Kozerowie 
winni są nam za półtora sezonu 
grzewczego i ktoś będzie musiał 
pokryć te koszty. Jeśli nie oni, to 
wspólnota . 

Kozerowie mówią, że nie za
placą. Nie mieli podstaw, żeby nie 
wierzyć w prawidlowość urzędo
wych decyzji, więc niech ewentu
alnie zapłacą ci, którzy je wydali 

W zeszłym roku kotłownię 
zlikwidowano. Wszyscy założyli 
własne ogrzewanie gazowe. 

Elżbi eta Majchrzycka 
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Powiat, ZGZM, LSSE 7 
EKOWÓZ 

Starostwo powiatu 
polkowickiego pozyska
ło z Wojew6dzkiego 
Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospo
darki Wodnej, pienią
dze na doposażenie wo
zu bojowego straży po
żarnej w sprzęt ratujący 
środowisko. Pozwoli to, 
na sprawne i szybkie re
agowanie straźy w wy
padkach z udziałem po
jazdów przewożących 
niebezpieczne sub tan
cje, takie jak ropa, czy 
też inne związki che-
miczne. 
Damian Augustyn 

KREDYT 

Na sesji powiatu, któ
ra odbyła się 30 sierp
nia najistotniejszą spra
wą było zaciągnięcie 

kredytu przez starostwo 
polkowickie. Najpraw
dopodobruej będzie to 
kwota około 900 tys. 
złotych, która zostanie 
przeznaczona na zaleg
łe wypłaty dla nauczy
cieli w związku z nowe
lizacją karty nauczycie
la. Bank, w którym sta
rostwo zaciągnie kredyt 
zostanie wyłoniony w 
ramach procedury za
mówieó publicznych. 
Damian Augustyn 

OBIAD W VW 
Osoby pracujące w 

'pecjalnej strefie eko
nomicznej w Polkowi
cach, w niemieckich 
firmach Volkswagen 
Motor Polska i wszyst
kich pozostałych dzia
łających na tym tere
nie, nie muszą już do
jeżdżać na obiady do 
miasta. Od 30 'ierpnia 
hr. na terenie Volk WCi

gena rozpoczęła swoją 
działalność kantyna. 
Jest to dwupoziomowe 
pomieszczenie, znaj
dujące się w "cylind
rze". Na jednym z nich 
znajduje się taras z du
żą ilością roś] inności. 

Kantyna oferuje rÓŻ
norodne dania m.in. z 
kuchni włoskiej j grec
kiej. Otwarciu kantyny 
towarzy zyła wystawa 
prac studentów ze 
Studium Plastycznego 
w Głogowie. 
Damian Augustyn 

Pomoc dla niepełnosprawnych to 
temat często sPychany na dalszy plan 

... Ale nie zawsze 

Przyjazd delegacji z zaprzyjaźnionych gmin Sickte I Heumen 
związany był z obchodami Dni Polkowic 

Pomóc dzieciom Niemiecka wizyta 

Agnieszka Mika 

Poradnia Psycholo
giczno - Pedagogiczna 
w Polkowicach oferuje 
pomoc rodzicom dzie
ci młodszych, a szcze
gólnie rodzicom, któ
rzy mają dzieci niepeł
nosprawne łub przeja
wiające opozruony 
rozwój poznawczy. 

- Pracą z takimi 
dziećmi zajmują się 
specjaliści: dwóch lo
gopedów, psycholog, 
pedagog i pedagog te
rapeuta - informuje 
Jadwiga Lehmann -
Nalewaj ka, dyrektor 
Poradni Psychologicz
no - Pedagogicznej w 
Polkowicach. - Mają 

oni możliwość wczes
nego rozpoznania 
stopnia rozwoju dziec
ka, ustalenia jego po-

Podpisali 
Damian Augustyn 

Program odpadowy 
zawiera założenia 

dotyczące regional
nego programu gos
podarki odpadami na 
obszarze Związku 

Gmin Zagłębia Mie
dziowego, o których 
na łamach naszej ga
zety pisaliśmy niejed
nokrotnie. Jest on fi
nansowany wspólnie 
ze środków PHARE 
oraz Starostwa Po
wiatowego w Polko
wicach. 

W ' rodę, 22 sierp
nia bierzącego roku, 
w siedzibie Związku 
Gmin Zagłębia Mie
dziowego przedsta
wiciele ośmiu gmin, a 
także Starosta Polko
wieki, Marek Tramś, 
wchodzący w skład 

zarządu ZGZM, pod
pisali list intencyjny. 
W ten sposób gminy 
zobowiązały się do 
wspólnego rozwiązy
wania problemów 
dotyczących racjo
nalnej gospodarki 
odpadami na obsza
rze związku. 

trzeb i wprowadzenia 
odpowiednich form 
zajęć terapeutycz
nych. 

- Dzięki odpowied
nim przepi om, dzie
ciom niepełnospraw
nym i ich opiekunom 
możemy zapewOJc 
bezpłatny dojazd na 
cotygodniowe zajęcia 
- dodaje. W zależności 
od możliwości dziec
ka, wieku i poziomu 
jego rozwoju, dobiera 
ię tosowne dla niego 

formy zajęć diagnos
tycznych i terapeu
tycznych. Poradnia 
prowadzi terapię indy
widualną i grupową, 
zajęcia pedagogiczne, 
rewalidacyjne i logo
pedyczne - są one bez
płatne. 

Adrianna Jakubowska 

Gości przywitał burmistrz gminy 
Emilian Stańczyszyn i wiceburmistrz 
Stanisława Bo-
cian. Go'cie zwie-
dzili m.in, zakłady -
Volkswagena i Si
techa. 

- Tlocbę oba
wialiśmy się wizy
ty i występu w 
PoJkowicach, ale 
wątpliwości zo
stały zybko roz
wiane - przyznała 

Jutta Schleicher, 
kierownik grupy f 
tanecznej z Sick- ł 

te. Goście zwie- j 
dzili remizę tra- ~ 
żacką, gdzie od- t 
ważniejsi korzystali z przejazdu w 
koszu na wysokość 30 metrów. W 
Aquaparku obejrzeli halę basenową 
i sprzęt rehabilitacyjny, Delegacja z 
Niemiec była też na basenach ze
wnętrznych i w Zespole Szkół. 

UST INTENCYJNY 

J. My. ni1ej podpisani, przewodniczący zanąd6w gmin. Chocian6w, Gaworqce, Orębociee, 
Jerzmanowa, Pęc law, Potkowice, Przemków i Radwanice. działających w struktune Związku 
Gmin ,,lagl~bia Miedziowego~ w PolkowicW1 oraz Starosta Polkowieki, działając dla dobra 
regionu I jego mieszkańców deklarujemy wolf wspólnego działania dla rozwięzania 
problem6w go podarki odpadami na obszarze gmin ~II, a w szrngólnOOQi do; 

Al wprowadzenia sele~1ICJ zbi6rki odpadów komunalnych.u źr6deI" ich powstawania, 
SI wykonanie obiektów kompleksowego systemu gospodarki odpadami. 

2. Gminy podpisujące list intencyjny ZObowiązują się realizować regionalny program 
gospodarki odpadami. zgodnie z za/o~niami "")'pracowanymi w ramach projektu pn. 
"Osiągnięcie standardów Unii Europejskiej \li .zakresie gospodarki odpadami na obszarze 
Z..,,;ązku Gmin ~ZagłębiaMiedziowego~, stanowiącymi 2Ilącznik do niniejszego listu. 

3. Realizacja \I;spólnych działań oasląJ>i poprzez konsekwentne wdrazanie w lalach 2000 -
2010: 
al Programu moni1oringu istniejących składowisk. 
b! Programu rekultywacji zamykanych skladollrisk, 
ci Programu liky,idacji ,.dl.ikich~ składowisk. 
dl Programu budowy nowoczesnego układu utylizacji odpadów oraz innych obiektów 
zintegrowanego systemu gospodarki odpadami, 
t1 Programu mformacyjno - edukacyjnego. 

4. We wzajemnej współpracy przyjmujemy 7lIS8dę rowllO~1 partnerów wobec każdego 
z SygnatBouszy niniejszego listu. 

5. Na tym niniejszy list zakończono i podpisano. 

Mf\t ~HOCIAN6W 

C~RZYCE 
r~~c~ 

c~ 
Gmin. i Miasto PRZEMKÓW 

~~r~ 
Gmina GRĘBOCICE Gmina 1tADWANICE 

tJ· 
Gmilla JERZ'MANOWA 

.JaJ'- ;' 
POWIAT ll9 KOW~KJ 

I 
Gmina PĘCLAW 

50-~wcJt' ą' 

- Wybudowano tu wiele nowych bu
dynków, z których najbardziej utkwił 

mi w pamięci 
przynoszący 

sławę Polkowi
com Aquapark 
oraz zakłady 

Volkswagen i 
Sitech - powie
działa Mieke 
de Graaff, za
stępca Burm.i t
rza gminy Heu
men. - Zoba
czyliśmy, że 

Polkowice wy
glądają bardzo 
nowocześnie -
dodała. 

"J!'-""'"'w.... Grupa ta-
neczna z Sickte zaprezentowała pol
kowiczanom tańce seniorów. Mimo 
trzydziestominutowego opóźnienia 
ich występu wszyscy byli zadowoleni 
z pobytu w Polkowicach. 
TJumaczyJ: Romuald Brzeziński 

Miłośnicy 
Polkowic 
Anna Osadczuk 

. 
~JI 

Na prośbę naszych czytelników po
dajemy genezę powstania Towarzys
twa Miłośników Polkowic. 

Towarzystwo istnieje od stycznia 
1999 roku. Jest to organizacja społecz
na, działająca na pod tawie statutu za
rejestrowanego W Sądzie Okręgowym 

w Legnicy. Idea stworzenia Thwarzys
twa zrodziła się wśród pasjonatów na
szego miasta jeszcze na jesieni 1998 
roku. Towarzystwo jest organizacją 
apolityczną, samofinansującą się i nie
zależną od jakiejkolwiek władzy i 
wpływów. W tej chwili TMP liczy 45 
członków. Budżet Towarzystwa jest za
silany wyłącznie ze skladek członkow-
kich. Fundusze na dotacje celowe, np. 

organizacje imprez plenerowych po
zyskiwane są poprzez poszukianie 
sponsorów. Za główny cel Towarzys
two postawiło sobie krzewienie idei re
gionalizmu i przywiązania do Polko
wic. - Jestem zadowolony z zaintereso
wania polkowiczan naszą organizacją. 
W naszym Towarzystwie mogą znaleźć 
się nie tylko mieszkańcy Polkowic, ale 
również osoby spoza miasta. - wyjaśnia 
prezes TMP, Roman Thmczak. 

Organizacja ta nie ma własnej siedzi
by, ale wszelkie informacje można 
uzyskać u Romana Tomczaka, ul. Gór
ników 13/12, tel. 845-37-11. 
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ul. Skalników 4 
tel. 845-23-91, 
ul Kominka 7 
tel 845-02-01, 
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tel. 847-46-17 
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ul. Głogowska 3 
tel. 831-54-71 
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ul. Wesoła 12 
tel 818-55-36 
ul. Żeromskiego 2 
te!. 818-55-54 
Primlków 
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ul. Dług-d 3, 
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~ 

ul. Przemysłowa 7, 
tel 831-13-(Xi, 

DYŻURY APTEK 

~ 

2&ffi -04.00 ul. Kaninka 5a 
ow) -IW ul Mllilrlki3a 
Pmmlóv 
ul.~ 
ta 831-97-1,3, 
m. 9ro.~ 

nłl. 900-11.00. 
Ii~ 
td 831-93-25 
s:i>. 8.00-15.00, 

POSTÓJ 
TAKSÓWEK 

Polkowice 0041<D 

LECZNICE DLA 
ZWIERZĄT: 

Polkowice 
845-06-66,845-13-75 
Gawruzyce 831-6?-24 
Radwanice 831-16-00 
Sieroszowice S 1-19-16 
CbocianĆ'W 818-52-15 

INFOMACJE . 
telefoniczna 
miejscowa 913 
ztniejscowa 912 
biuro napraw 924 
zega~a 926 
hqdzenie 917 
tel. zaufania 988 

Kolejni zasłużeni 
Anna Osadczuk 

Nad uhonorowa-
niem mieszkańców 
Polkowic debatowali 
podczas powakacyjne
go spotkania radni Po
rozumienia dla Miesz
kańców Polkowic. Za
rząd G~iny już wyzna
czył 17 kandydatów na 
Honorowych Obywa
teli Polkowic za zasłu
gi w promocji gminy 
na zewnątrz. Radni 
Porozumienia zapro
ponowali cztery kan-

dydatury mieszkań

ców, którzy zasłużyli 

się gminie. Są to pro
pozycje już na rok na
stępny. Na kolejnych 
posiedzeniach będą 
wyznaczane inne oso .. 
by. Klub radnych Po
rozumienia dla Miesz
kańców . Polkowic 
otwarty jest na propo
zycje od radnych oraz 
od organizacji poli
tycznych oraz społecz
nych. 

Do rozpoczęcia roku szkolnego pozo
stało wła~ciwie kilka godzin 

Szkoła ... szkoła ' 
Wioleta Kośmider, Monika Szatkowska 

Jak co roku dzieciaki 
ruszą więc na spotkanie 
z kolegami i nauczycie
lami. Powrócą do lekcji, 
klasówek, szóstek i je
dynek. 

U nas garść informa
cji o stanie szkolnictwa 

w gmffile Polkowice. 
Największą placówką 

jest oczywiście Zespół 
Szkół. Jego absolwenci 
będą porządnie przygo
towani do podjęcia na
uki w wyższej uczelni. 
Wykształcenie zawodo
we zdobyte w Zespole 
Szkół pozwala na pod
jęcie dalszej nauki, 
choćby w Liceum Wie-

czorowym dla doro
słych. Pozwala ono po
godzić naukę z pracą. 
Zadbano o szkoły poli
cealne, przygotowywu
jące do zawodu techni
ka administracji. Sporo 
jest gimnazjów, dziecia

ki nie muszą 
I więc daleko 
dojeżdżać do 
szkół. 

Oczywiście 

problemów 
nie brakuje. 
Zdaniem na
uczycieli ka-
dra jest 
wciąż zbyt 
wąska. Za 
mało jest sal 

gimnastycznych... W 
Polkowicach powodów 
do narzekania jest jed
nak znacznie mniej, niż 
w innych gminach. Ale 
na początku roku szkol
nego nie wypada mówić 
o problemach, lepiej 
życzyć uczniom i na
uczycielom samych 
sukcesów. Obyście mie
li ich jak najwięcej. 

Popstrykamy 
Grzegorz Szczepaniak 

Od kilku tygodni na 
Dolnym Śląsku 0rganizo
wane są wyścigi. kapslowe. 
Któż nie grał w kapsle, 
które kiedyś, w czasach 
przed telewizją satelitarną, 
wideo i komputerdlll.i, sta
nowiły często jedyną roz
rywkę najmłodszych? W 
Polkowicach już jutro (w 
sobotę, 2 września) na jed-

nym z parkingów przy 
Aquaparku zostanie roze
grane I Grand Prix Aqu
aparku w wyścigu kapslo
wyro. Udział w zawodach 
jest zupełnie dannowy. 
Zapisy od 9, wielkie ściga
nie od 11. Ftttroni medial
ni: Polskie Radio Wr0-
cław, Konkrety i Gazeta 
Polkowicka. 

Przyjaźń pols 
Delegacja naszego 

miasta wyjechała do za
przyjaźnionej niemiec
kiej grn1nY Siekte, na za-

proszenie burmistrza, 
Dietera Lorenza. Pro
gram zapowiadał się 
bardzo interesująco i 
różnorodnie. Tuż po 

przyjeździe polkowicza
nie spotkali się z bwmi
strzem Lorenzem oraz 
burmistrzem gminy na 
wyższym szczeblu, Her
bertem Wolfem. Na
stępnie pojechali do po
wiatu Wolfenbuttel, 
gdzie zostali przyjęci 

przez piclWszego staro-
' stę, Manfreda Kohla. 
Burmistrz Polkowic, 
ElUllian Stańczyszyn, 
wraz z starostą w kilku 

słowach przedstawili 
swoje miasta pod wzglę
dem gospodarki, kultu
ry i rekreacji. lego dnia 

Polkowiczanie zwiedzili 
również stadion Ein
trachtu w Brunszwiku., 
mogący pomieścić 25 
tys. kibiców. Właścicie-

lem stadionu jest Spół
ka, w której udziały ma 

Sickte, Dieter Lorenz, 

zaprosił do siebie po
lkowiczan. Jeżeli 

miesz;kańcy Polkowie 

mają ochotę nas od
wiedzić, poduczyć się 

w 100% miasto. JesUII_~".IiIIoiii~_ .... 
<;>gromny obiekt, na .któ
rym odbywają się zawo
dy różnych dyscyplin. a 
także szkolenia mlo
dzieży. 

Podczas oficjalnej 
kolacji burmistrzowie 
obu gmin podsumo
wali dotychczasową 
współpracę obu samo
rządów. Burmistrz 

dziemy ich go' cić u 
siebie - zapewnił bur
mistrz Lorenz. 

Jednym z p~w 
trzydniowej wizyty był 
wyjazd na wystawę 

EXPO 2(0) do Hanno
veru. Polkowiczanie 
zwiedzili wiele pawilo
nów, nie wszystkie jed
nak. Na EXPO wystawi-

-niemiecka 
Zaczęli w październiku 1998 roku. 

Mariusz Frqszczak, Michał Odachow
skil Krzysztof ChorqZy i Dawid Mar

ków1 to członkowie zespołu 

się ok. 180 krajów, nie-

100ZD0SC1'ą więc jest zwie
je wszystkie w ciągu 

I~lne~~o dnia Te, .które 
widzieli, to pawiło
ny:polski,włooki, 
ChOIWacki, etiop
ski, zrobiły na Po
lakach ogromne 
wrażenie. Hasło 

pnewodnie tego
rocznej ekspozycji 
brzmi: "CzJowiek -
Natura - Thchnika 
czyli Powstanie 
Nowego ŚWiata". 

Ostatni dzień wi
zyty był równie 
pracowity i cieKa
wy. Gospodarze 
oprowadzili naszą 
delegację po 
pnedsiębior
stwach działają-

cych na terenie 

tekst i zdjęcia: Desdemona 
Anna Osadczuk 

biorstwa średniej wielko-

ści, zatrudniające od kil
ku do kilkudziesięciu 

pracowników. Zwiedziła 
betoniarnię, 

warsztat samochodowy i 

oczyszczalnię ścieków. Th Damian Augustyn 

Pierwsze nagrane 
przez nich demo spowo
dowało, że grupą zainte
resowała się wytwórnia 
Morbid Noizz z Gnie
zna. Zaraz po podpisa
niu kontraktu zespół 

wszedł do studia, czego 
efektem będz:!e ukazanie 
się we 
wrześniu 

na rynku 
muzycz
nym pły
ty zatytu
łowanej 

"Stagna
cja". 1YP ~ 
muzyki, } 
jaką gra- ; 
. . o 
Ją naJ- j 

prościej 
można określić jako po
łączenie rocka gotyckie
go i metalu, z niewielką 
domieszką nowocze
snych brzmień elektro
nicznych. Zespół grał 

wiele koncertów m.in. u 

boku takich zespołów jak 
Artrosis i Undish. Grali 
także na największym fe
stiwalu muzyki gotyckiej 
w Europie Wschodniej, 
słynnym Castle Party na 
zamku w Bolkowie. 
Wszystko wskazuje na 
to, że przed polkowiekim 

zespołem ka
riera, która 
jest marze
niem każdego 

,-.~ 

........ _'" zespołu, stoi 
otworem. J e
dynym pro
blem, z jakim 
boryka się 

obecnie gru
pa, to brak 
wokalistki . . 

1-.,. Czy w Polko-

wicach nie ma dziew
czyn, które potrafią śpie
wać? Może warto poćwi
czyć i spr6bować swoich 
sil przed jurorami zespo
łu Desdemona. 

ostatnia wzbudziła naj
większe zainteresowanie 

Zarzqd Gminy Polkowice oglosil 
konkurs na najlepszy projekt" Tablicy 

Wjazdowej - Witajqcer 
miasta Polkowice 

,Porządnie powitać 

polkowickich władz, po
nieważ obecnie moderni-

.:I 

• na 0CCjSZ- ~ 
czalnia ,J! 

~ ścieków. :! 

WJZYtę 
mOŻllaza

liczyć do 
udanych i 
z pewno
ścią umoc
niła ona 
współpra! 

cę pornię
-~~--- dzy gmi-

nami. 

Daria Berezowska 

Mogą być do niego 
zgłaszane projekty kon
strukcji wykonanych z r{YŻ
nego rodzaju materiałów 
uwzględniających funk
cjonalność, użytkowość, 

-_ ................ 
ergonomię oraz bezpie
czeństwo. Thblica pow.in
na też być utrzylI).ana w 
barwach gminnych. 'Jer
min zgłoszenia projektu i 
dostarczenia wszystkich 
materiałów mija 30 listo
pada, a rozstrzygnięcie 
konkuIsu nastąpi 15 grud
nia bI. Zwycięzca otrzyma 
nagrodę w wysokości 2000 

zł. 
Stanisława Bocian, za

. stępca bunnistIza Polko
wic, powiedziala nam. że 
tablica powinna być wi
doczna, estetyczna, pro-

mująca gminę i zachęcają
ca do wjazdu do Polkowic. 
Obecna nie spełnia okre
ślonych wymogów, dlate
go . zruząd gminy podjął 
decyzję o ogłoszeniu kon
kursu. Prawdopodobnie 
już w przyszłym roku przy 
wjeździe do Polkowic po
jawi się nowa tablica 
"Wjazdowa - Witająca". 

Infonnałor 

kulturalny 
KINO 

Polkowice: 
., OpC; tanie" 
01-03 wrze nla 
godz. 18, 20 
"Erin Brockovich" 
07 -10 wrzesnta 
godz. 18, 20.30 
"Gladiator" 
14-15 września 

godz. 8.30, 11.30, 
17,20 

KONCERTY 
Przemków: 
W niedzielę 3 wrze

śnia przyjedzie do 
Przemkowa włoski 

zespół " Dancerini 
di Lucinico". O 
godz. 17 grupa wy
stąpi na scenie w 
parku miejskim. 
Koncert odbędzie 

się w ramach Spot
kań Mniejszości Na
rodowych i Etnicz

nych - " Pod Kycze
rą" . 
Gaworzyce: 
4 września uroczy
ste otwarcie Gimna
zjum w Gaworzy
cach. 
Występ włoskiego 

zespołu folklory
stycznego " Dance
dni di Lucincio". 
Festyny, kOllkursy, 
turnieje 
Polkowice: 
Otwarty konkurs 
illlstracyjny dla naj
młodszych - "Przy
gody krasnala Hala
bały" 

5 września godz. 17 
"I Grand Prix Aqu
aparkll w wyścigu 

kapslowym" 
2 września godz.11, 
Aquapark 
Grębocice: 

Dożynki 'Powiatowe 
3 września godz. 
11.30 msza św. 
godz. 13 uroczyste 
otwarcie dożynek w 
parku • 
Jerzmanowa: 
,,11 Kryterium Ko
larskie w lerzmano
wej". 
10 września 
Gaworzyce: 
Konkurs fotogra

ficzny nZdjęcie z 
wakacji". 
Nadsyłanie prac do 
15 września, DK :Jo
wisz. 



Mikser 

• 

• 

w tym tygodniu w konkursie 
"Śmiech to zdrowie"zwyciężyła 

fotografia Edyty Pędzisz z PoIkowic. 

Nagroda do odebrania w redakcji 
A my czekamy na ~tępne zdjęcia. 

Do KIOSKÓWI 

• 

• 

Mieliśmy wiele sygnałów od naszych czytelników 
dopytujących , czy Gazeta będzie dostępna w kios
kach. Do tej pory nie było to możliwe, ale znaleźliś
my rozwiązanie z sytuacji i zapraszamy do współpra
cy właścicieli kiosków i sklepów. Jeśli chcecie Pań
stwo, by Gazeta znalazła się w waszym sklepie, lub 
kiosku, wystarczy skontaktować się z naszą redakcją. 
Ilość egzemplarzy do\ rozdysponowania jest jednak 
ograniczona. Radzimy się, więc pospieszyć. 

"JAKIE TO MIEJSCE?" 
Na zwycięzców jak zwykle czekają nagrody. Od

powiedzi pro imy przysyłać na kartkach poczto
wych na adres redakcji. 

· PRZEPROSINY 
Redakcja Gazety Polkowickiej przeprasza 

za błędy merytoryczne i techniczne, które 
pojawiły się w poprzednim numerze Gazety 
Polkowickiej. Błędy wynikły z naszych niedo
patrzeń. 1Ym razem winy nie można zrzucić 
na chochlika drukarskiego. Pozostaje nam 
tylko bardzo przeprosić i obiecać, że zrobi- . 
my wszystko by w przyszłości takich wpadek 
już nie było . Raz jeszcze przepraszamy. 

Horoskop 

BARAN 
Kłopoty? Nie. Pora o 

ni~ zaP.Omnieć. Twoj~ in
twCJa l~ WZIDocmona 
dzięki -Wenusowi. Pora 
oderwać się 00 .. Może ja
kaś miła randka? 
BYK 

Koniec z leniuchowa
niem. Weś się do robo!)', 
w*acje już SIę, ~0I}SZY.łY. 
POJaWI SIę moZliwosc 00-
datk9\YYch zarobków, a 
pieniądże się p1Zj'dadzą. 

BLIŹNIĘTA 
Nie.martw ~ję, jei;eli ~ 

ostatnun czasIe p'oOlosłes 
kilka porażek Już za parę 
dni sytuaqa się odm1en1. 
0s9ba, ~któreJ p. zależy w 
koncu Clę zauwazy. 

RAK 
Dnrln"";\r,,,? By' . Cvu"!}....... C moze. 

W~tKO zal~ Od ciebie. 
Szefcię doceni, rue uwai:aj z 
kim wćhodzisz w kon~. 
Nie~sąci przycby1ńi. . 
LEW 

Uwaiaj za kierowniq}. 
T,!\,oja:faritazja j~ ~ ale 
Ole wykoIZVStul Jej prowa
dząc auto. Pod Ząanym po
zorem nie z;aniedbu:i spraw 
zdrowotnyclL 

PANNA 
Nie smuć się! Twoja inte

ligencja i urOK sp~wi~ if 
wszystko dobrze S1.ę sl{on
czy. Al~ bądź czujnYbnie 
stwar.zaJ dwuzoaC'ZJlyc sy
tuagJ. 

WAGA 
Twoja huśtawka nastro

jów dal~ ~ię we znaki oto
czeniu. waz dokładnie swo-
J'e słl"lUr.l bo m~ wyI,Zą
Ozićkomuś dużą krzyWdę· 

SKORPION 
Nie martw się, W spra

wach ser<;owyćh sporo 
zmian. la drw!a osoba od
ważyła się zronić pierwszy 
kroK. Nie zmarnUJ. S?ąIłSY! 
Wszystko zależy od ciebie. 

STRZELEC 
Spokojnie! Nie daj się 

porueąć emocjorą. llidbaJ 
o swole ne~, Ole są .01;1e 
ostatrno stalowe. Uważaj z 
alkoholem w sobotę. 1Wój 
organizm go nie toleruje. 

KOZIOROŻEC 
W. .sprawach ~o.
m~ postępUJ oorozrue 
i titktO\;Vilie. SWpim postę: 
pmyamem mozesz zraruc 
00bę, na której ci zależy. 

WODNIK 
Uwaiai na pp;yjaciela 

~~~.Clp=~ą~~ 
mu za Skórę· ~~ §!ę 
c:zy warto narazac pIZY.Jazo. 

RYBY 
Gdzie twoje ~e hu

moru? Swiat widzisz w 
ciemn~ baIWach. Sp§irz 
przez rawwe o~. NIe 
Jeąt źle! rej drugiej ósobie 
tez na tobIe zale:zy. 

nr 27m.2000-Rosn 

HARMONOGRAM 

DYŻURÓW RADNYCH 

"POROZUMIENIE DLA 

MIESZKAŃCÓW 

POLKOWIC" 
Od godz.l6.00 do godz.l7.00 
ul. Browarna 16 
tel. 847 43 57 
4 września Jan Bytniewski 
6 września Wojciech Machnicki 
7 września Marian Klarzyński 
8 września Stefan Ciżmar 
11 września Eugeniusz Kicaj 
13 września Grzegorz Kowalski 
14 września Jolanta Węgierska 
15 września Witold Krzemiński 
20 września Jarosław Dąbrowski 
21 września Tomasz Borkow ki 
22 września Regina Fedorczak 
25 września Kazimierz Horbas 
27 września Marek Stańczyszyn 
29 września Michał Jurczak 

10 
w związku z planowanym ot

warciem 
CENTRUM INFORMACJI 

TURYSTYCZNEJ 
w Polkowicach 

Uo:ąd Gminy Polkowice 

zaprasza do składania ofert 
pracy na stanowisko 

- Specjalista ds. turystyki / In
formator turystyczny -

Preferowane będą osoby speł
niające następujące kryteria: 

1. Ukończone studia wyższe na 
kierunku turystyka lub/i rekreac
ja, albo studenci 4 i 5 roku w/w 
kierunku, 

2. Doświadczenie w pracy w 
turystyce ( mile widziane), 

3. Znajomość języków obcych 
(angielski, niemiecki), 

4. Wysoka komunikatywność i 
kreatywność, 

5. Umiejętność pracy w zespo
le, 

6. Miła aparycja, 
7. Wiek do 30 lat. 

Wybranym osobom pracodaw
ca gwarantuje: 

1. Satysfakcjonującą pracę w 
młodym i dynamicznym zespole, 

2. Możliwość rozwoju zawodo
wego i awansu. 

Oferty pracy (CY. list motywa
cyjny, aktualne zdjęcie) naJeży 
składać do dnia 20 września 
2000 r w Wydziale Rozwoju 
Gospodarczego i Promocji UIZę
du Gminy w Polkowicach 

ul Rynek 1, 59-100 PoIkowice 
z dopiskiem "CIT-POLKOWI
CE". 

Osoba kontaktowa: Michał 
Krysztof - kierownik działu pro
mocji Urzędu Gminy 

w Polkowicach, tel. (076) 847 
41 67,8474153 lub 606100 744. 

Z Polkowicką i humorem 
Męża wOOmu nie ma trzy dni W końcu się 

zJawia i mówi 00 żony: 
- Kochanie ledwie udało mi się wrócić do 

domu. WIeSZ:~, zamiecie. 
-lY draniu, w lip:u? 
-Thką qx:ję wybrałem i takiej będę się tIzy-

mai 

- Panie doktorze niedl mi ~ powie ile mi 
............ )~ .. ? 
L.U>I4IU Z}Oa . 

-l..ekalz: dziesięć, ~ ooiem-

DMx:h wariató.v ucieka na rowerach Na 
id1 drodze stoi duiywie:żowiec. Zeszli z rowe
rĆNI i zaczęli pchać budynek Podbiegli :do
dzieje j ukradli rowery. Po chwili jeden wariat 
00wraca się i rnó.vi: 
-lY~takdaleko~ 'Żerowe

IÓłł nie widać 

Mężc:z}zoa, nowobogacki, idący z dober
manem SJX>t}b znajomego z jamnikiem 

- C2.eść panie kolego - mówi - uważaj na 
~ małego pieska, bo mą jest "'Y.iątkD
wo a;by iniebe:zpieany. 

- Nie mam się cr.ego obawiać mój jamnik 
jestIńedoJX>.kooania. 

-Ale ctiJerman.M 
-Zał6imy się 
-No ckbtzeniech ~ 
Po ctzrsięciu sekundach zwycięski jamnik 

1llitajena polu bitwy, a 00berman~ 
udeka 
~woła: 
-Panie kolego sprzedaj mi pan tego p;a 
-Niema sprawy, <21eJy ~ chJaró.v. 
-ZAJAMNIKAm 
- Nie, ł)Siąc za krokodyla i trzy za oeraąę 

~ 



KONKRETY 

Gestapowcy 
I(opią ostro 
Bolesławiecki zespół piłki nożnej przyjął nazwę 
Gestapowcy. Organizatorzy rozgrywek przeszli 

nad tym do porządku dziennego. A miejscowa prasa 
pisała: "Gestapowcy prą do ostatecznego 

zwycięstwa". Tymczasem prokurator mówi ... 

Akcja pod hasłem lISportowe 
Wakacje", którą od lat orga

nizuje bo l esławiecki M iejski 
Ośrodek Sportu i Rekreacji, do
biega końca . Każdy, kto na wa
kacjach korzysta I z oferty ośrod
ka, miał do wyboru wieje propo
zycji. Na basenie Ośrodka Wod
no-Sportowego przy ul. Spacero
wej odbył się m.in. turniej koszy
kówki wodnej. W turnieju koszy
kówki klasycznej, rozgrywanym 
na tu tejszy m boisku, udzia ł 
wzięły co prawda tylko trzy ze-

społy (wygrały FC Kaloryfery), 
ale zabawa była przednia, a ser
ca do walki mogliby pozazdro
ścić chłopakom z Bolesławca 
nawet czolowi gracze NBA. Na
tomiast rekordową frekwencją 
poszczycić się mogly turnieje pił
karskie drużyn podwórkowych. 
W ·lipcu za piłką biegało ponad 
80 dzieciaków, w sierpniu zaś 
prawie 100. Wczoraj przy poże
gnalnym ognisku uczestnicy tur
nieju o trzymali nagrody. I 
wszystko byłoby pięknie, gdyby 

I 

jedna z drużyn, zwycięzca w 
kategorii wiekowej powyżej 15 
lat, nie nazwała się ... Gestapow
cami ... 

To kolega wYmvślił 
Chłopcy są zmęczeni. Przed 

chwilą zeszli z boiska, gdzie ro
zegra li ciężki mecz, o wyniku 
zadecydowały dopiero rzuty 
karne. 

- Przyszedł jeden kolega, 
wymyślił nazwę dla drużyny, i 
tyle go widzieliśmy - opowiada 
chłopak w firmowej koszulce 
Bayernu Monachium . - Ani razu 
już się nie pojawi I na żadnym 
meczu, ale nazwa się przyjęla . 

- To ty wymyśliłeś tę naZ\'Vę
spiera się z kolegą inny członek 
<;;estapowców. - Wyglądasz na 
Zyda, a jesteś za Niemcami .. 

- A ty, to co? - włącza się ko
lejny. 

Nie zastanawiali się, co się 
kryje pod nazwą drużyny . Ani 
p rzez chwilę nie pomyśleli , że 

słowo "gestapo" może ranić 
czyjeś uczucia, że nieodłącznie 
wiąże się z ciel pieniem i śmier
cią, że firmowanie go może 
nieść za sobą przykre ,,"onse
kwencje. 

- W kodeksie jest przepis mó
wiący o tym, że kto pochwala 
ustrój faszystowski czy totalitar
ny, podlega odpowiednim sank
cjom. W moim przekonaniu dru
żyna piJkarska nie powinna tak 
się nazywać, bo gestapo kojarzy 
się jednoznacznie - mówi Le-

onard Michalak, rzecznik legnic
kiej Prokuratury. 

To nie Jest śmieszne 
- Jestem naprawdę zaskoczo

ny, że nikt z pracowników na
szego ośrodka nie zwrócił uwa
gi na tę nazwę - mówi Zbigniew 
Kowalczyk, dyrektor bolesła
wieckiego MOSiR-u, który o Ge
stapowcach dowiaduje s ię do
piero od nas. Przyznaje, że prze
glądał wyniki meczów rozgry
wanych na boisku Ośrodka 
Wodno-Sportowego, ale jemu 
nazwa też jakoś nie rzuciła się 
w oczy, bo natychmiast podjął
by interwencję. - To nie jest 
śmieszne - przyznaje dyrektor. -
Zwłaszcza że to w głowach 
dzieci zrodził się pomysł na Ge
stapowców. Już lepiej by było, 
gdyby nazwali się Czarnymi 
Koszulami. Można by to wtedy 
skojarzyć z klubem Polonia War
szawa. A tak? Takie sprawy ści
gane są chyba z urzędu ... 

Wstyd i hańba 
Rzecz cała zdarzyła się i nie 

ma wątpliwości, że ktoś gdzieś 
nawalił. Nie można jednak uznać, 
że coś takiego mogło się zdarzyć 
każdemu, i przejść nad tym do 
porządku dziennego. Ludzie od
powiedzialni za organizację tur
nieju drużyn podwórkowych, któ
rzy sami przecież umieszczali na- I 

zwę Gestapowców w tabelach, 
nie mogą się tłumaczyć tak jak 
dyrektor MOSiR-u, że nie widzie-

ZdltcJ8 WINCENTY KOŁODZIEJSKI 

li. Oni widzieli, wielokrotnie pisa
li, a co więcej, i co nnjgorsze - w 
przekonaniu dobrze spełnionego 
obowiązku rozsyłali wyniki me
czów do lokalnej prasy. Dziwić 
musi w tych okolicznościach fakt, 
że również dziennikarze otrzy
mujący informacje z ośrodka, jak
by w ogóle nie dostrzegali proble
mu, pisząc bez zażenowania ar
tykuły O tym, jak "GestapowCI) prą 
do ostatecznego zwycięstwa" (w tur
nieju drużyn podwórkowych 
oczywiście - przyp. M.L.). 

- Na takie rzeczy naprawdę 
powinniśmy być bardzo uczule
ni - mówi rodzic jednego z 
uczestników podwórkowych 
rozgrywek. - To wstyd i hańba, 
że coś takiego się zdarzyło, ale 
przynajmniej wszyscy mamy te
raz nauczkę . Nie sądzę, by ci 
chłopcy naprawdę utożsamiali 
się z gestapowcami. Oni to zro
bm dla zwykłego wygłupu . Ośro
dek Sportu i Rekreacji w Bole
sławcu, organizując im wolny 
czas, dobrze spełnił swoje zada
nie. To, że chłopaki grają w nogę 
na boisku zamiast ćpać i pić po 
kątach, to się chwali. Ale to, że 
samorządowa jednostka, jaką 
jest ośrodek sportu i rekreacji, 
pozwala sobie na takie niedopa
trzenie lub nawet nieznajomość 
prawa, to po prostu wstyd. 

Mariusz Lalewicz 

PS Jak nas poinformował dyrek
tor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekre
acji w Bolesławcu, chłopcy z drużyny 
Gest<lpowc6w, po naszej interwencji, 
przemianowali się na Marynarzy. 

. ' O vv E 8i'-Cro ogłosaen 
W tegnio)ł CENTRUM KSZTAŁCENIA KADR -e- .e .... 

856·51·29 
~ ol5)1nne l'1r\ 
~oA8A016~ 

"Szkoła Umiejętności Uaenia się" 
w siódmym roku działalności w Legnicy 

przyjmie dzieci i młodzież 
na kursy technik 

szybkiego uczenia się 
i treningu pamięci 

Info rmocje i lopisy: 
mgr psychologii - Oanuto Piolrowska·Pich 

leI. 854·70-14 

STIJDIA 

PODYPLOMOWE 
Akademii Ekonomicznej 
i Uniwersytetu Wrocławskiego 

Prawo pracy 
Finanse 
Ekspertyza dokumentów 

Samorząd terytorialny 
Zarządzanie przedsiębiorstwem 

Psychologia zarządzan ia 

tel (076) 846-18- 30 

SZKOŁY 

z uprawnieniami 
szkół publicznych: 

Technik : 
- informatyk 
- ekonomista 
- reklamy 
- prac biurowych 
- urządzeń sanitarnych 

LO dla dorosłych 

tel (076) 844-34-66 

KURSY: 
szkolenia, seminaria, 

repetytoria 

Rachunkowość 

Prowadzenie kadr 
Kosztorysowanie 
Obsługa komputera 

Marketing 

tel (076) 846-18-38 

}ĘZ\'KI OBCE 
dla dzieci i dorosłych, 

wszystkie stopnie 
zaawansowania 

Angielski 
Niemiecki 
Francuski 

Włoski 
Rosyjski 

tel (076) 846-18-38 

MCKK, 59-301 Lubin 
ul. M. Skłodowskiej-Curie 84 

tel. 8461800 fax.8461818 
e-mail : info@mekk.com.pl www.mekk.com.pl 
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STS wygrał wszystko 

Finał singla Florczak - Dziaczyńskl. 
FOl. ANDRZEJ TRZECIAK 

Niezbyt gościnni byli tenisiści 
stołowi STS Bartoszów podczas 
II Turnieju o Puchar Prezesa STS. 
Gospodarze we własnej hali po
kazali wysoką formę. Za miesiąc 
pingpongiści STS-u rozpoczną 
trzecioligowe rozgrywki. Pierw
sza drużyna za cel postawiła so
bie awans do II ligi. W nowym 
sezonie w !lI lidze zagrają rów
nież rezerwy bartoszowskiego 
kłubu, które okazały się bezkon
kurencyjne w IV lidze. Prezes 
STS Bartoszów, Edward Mu
raszko, wielkie nadzieje pokłada 
w Jerzym Fłorczaku . Były za
wodnik Zagłębia Lubin przed 
laty grywał w reprezentacji Pol
ski. Na ligowych parkietach wy
stępował ostatnio w Górniku 
Polkowice. W Bartoszowie, 
oprócz gry w ligowym zespole, 
Florczak ma się zająć szkole
niem. W oficjalnym debiucie w 
barwach STS-u Jerzy Florczak 
zaprezentował się bardzo do
brze. Pewnie wygrał turniej in
dywiduałny. W stojącym na wy
sokim poziomie finale pokonał 
Sławomira Dziaczyńskiego z 
drugoligowego TOP-u Bolesła
wiec. Trzecie miejsce zajął inny 
zawodnik TOP-u, Zbigniew Ce
razy . W turnieju drużynowym 
walka o najwyższe lokaty rów
nież rozegrała się pomiędzy go
spodarzami a zespołem z Bole
sławca. Ostatecznie puchar zdo
była pierwsza drużyna STS-u w 
składzie: Jerzy Florczak, Kazi
mierz Kurcz, Andrzej Sucho STS 
pokonał 3:1 TOP,3:1 reprezen
tację Polski na paraolimpiadę w 

Sydney, 3:2 Świdnicę oraz 3:0 
drugą drużynę STS-u. Niespo
dziewką turnieju była słabsza 
postawa niepełnosprawnych 

\ kadrowiczów, którzy w barto
szowskiej hali już niejednokrot
nie zgarniali całą pulę. Tym ra
zem zajęli oni ostatnie miejsce w 
turnieju drużynowym . Również 
w turnieju indywidualnym ka
drowiczom nie szło najlepiej. Jó
zef Motowidło, notowany na li
stach światowych na siódmym 
miejscu, dotarł ledwie do ćwierć
finału. 

- Słabsza postawa kadrowi
czów spowodowana jest tym, że 
przyjechali oni do nas prosto ze 
zgrupowania w Drzonkowie. Są 
po prostu przemęczeni - powie
dzial prezes STS, Edward Mu
raszko. 

Niestety, mimo wcześniej
szych zapowiedzi, nie dotarli na 
turniej zawodnicy Odry Roben 
Głoska Księginice. Grający w jej 
barwach mistrzowie Europy ju
niorów z Braty ławy w tym sa
mym czasie rozgrywali Akade
mickie Mistrzostwa Polski. .. ,. 

Po zakończeniu turnieju przy 
stołach stanęli dziennikarze. W 
finale turnieju drużynowego . 
"Konkrety" grały z " Gazetą 
Wrocławską " . Po zaciętej walce 
wygraliśmy 5:3. Punkty zdobyli : 
Krystyna Nikończuk - 2, Paweł 
Jantura - 2 oraz Marek Szpyra 
1. Dla pokonanych punktowali 
Piotr Krzyżanowski - 1, oraz 
Grzegorz Zurawiński - 2. 

Pierwsze na WęgrzeCh 
Trzy zespoły juniorek i juniorów Zagłębia Cuprum Bank Lubin 

wystąpiły w międzynarodowym turnieju piłki ręcznej w Celldomolk 
na Węgrzech. W gronie 51 zespołów z Europy i ... Tajwanu nasza mło
dzież spisała się nadzwyczaj dobne. W kategorii juniorek Zagłębie 
zajęło I miejsce, odnosząc sześć zwycięsn'\l' i jeden remis. W finale mło
de łubin ianki pokonały 13:7 (7:7) AFOR (Węgry) . Za najlepszą za
wodniczkę turnieju uznano Izabelę Banisz z Zagłębia. Zwycięski ze
spół wystąpił w składzie: Dorota Łabuz, Joanna Skwark, Mirosława 
Niemczycka, Izabela Banisz, Amelia Chmielewska, Kinga Drelich, Ka
rolina Dziadowicz, Alicja Kwiecińska, Magda Michniewicz, Minikn 
Matukin, Agnieszka Piotrowska, Jolanta Rzepczyk, Magda Sroka, Ewa 
Ziobroń. Trenerem juniorek Zagłębia Jest Witold Nieradko. Inne ze
społy z Lubina także uplasowały się na wysokich pozycjach. Juniorki 
młodsze (trener Krzysztof Drozdowski) zajęły ITI miejsce, a juniorzy 
młodsi (trener Artur Pastuch) także wywalczyli ID lokatę. 

Sukcesy lubińskich juniorek i juniorów na arenie międzynarodo
wej są wynikiem m.m. właściwie prowadzonej pracy szkoleniowej 
klubu w różnych grupach młodzieżowych. W nowym sezonie w roz
grywkach wojewódzkich wystartuje aż osiem zespołów Zagłębia , od 
młodzików do juniorów (w kategorii dziewcząt i chłopców) . Ponadto 
od nowego roku szkolnego w Zespole Szkół Sportowych (dawna SP 
7) w Lubinie klub prowadzić będzie dwie klasy gimnazjalne o profilu 
piłki ręcznej . 

Praca z dziećmi i młodzieżą sekcji piłki ręcznej Zagłębia trwa od 
wielu łat. Nie może więc dziwić, że Lubin - jako jedyny w Polsce -
posiada dwa zespoły (kobiet i mężczyzn) w najwyższej klasie rozgry
wek ligowych. (nim) 

KONKRETY 

Czas na szczypiorniaka 
Powoli zb l iŻ<! się sezon zespo

łowych sportów halowych, z 
których najpopularniejsza w na
szym regionie jest piłka ręczna. 
Rozgrywki ligowe rozpoczną się 
już w połowie września, więc 
wszystkie zespoły intensywnie tre
nują, rozgrywając także wiele gier 
kontrolnych. Dziś o przygotowa
niach do nowego sezonu w 
dwóch zespola.:h Cuprum Bank 
Zagłębie Lubin. Za tydzień infor
macje z Chrobrego/lntermarche 
Głogów oraz KPR Miedź Legnica. 

Najwcześniej rozpoczną 
sezon szczypiornistki Zagłę

bia, które w I lidze A 9 września 
w inauguracyjnym spotkaniu li
gowym spotkają się w Jarosławiu 
z JKS. Lubinianki przygotowa~ 
nia do sezonu rozpoczęły w po
łowie lipca obozem kondycyj
nym w Zakopanem. Po powro
cie dalsze przygotowania po lą
czone były z rozgrywaniem spo
tkań sparingowych. Zagłębie 
pokonalo m.in. AZS Gdańsk 
22:20 i Łącznościowca Szczecin 
26:25 oraz uległo 24:26 Startowi 
Gdańsk. Obecnie zespół przeby
wa na kolejnym zgrupowaniu w 
Dzierżoniowie, a w dniach 1-2 
września weźmie udział w tur
nieju w Gliwicach. 

Drużyna trenera Romana Je
zierskiego została poważnie 
wzmocniona, czym niewątpli
wie jest pozyskanie dwóch roz
grywających : Iwony Blaszkow-

skiej (EB Start Elbląg) - kad ro
wiczki, która rozegra la 100 spo
tkań w drużynie na rodowej, 
oraz Małgorzaty Byzdry (JKS). 
Do k<ldry pierwszego zespolu 
włączono z zespołu juniorek 
skrzydłową Katarzynę Brzo
zowską. W porównaniu z po
przednim sezonem nie wystąpią 
w Zagłębiu: Anna Siekaniec (za
kończyła karierę), Ma łgo rzata 
Wierzbi.cka (wypożyczona do 
Sokoła Zar.y - T liga B)( Kaja Da
szewska (st ud ia na A WF we 
Wroclawiu i planuje występy w 
tamtejszym AZS-ie). 

Klasę lubińskich piłkarek 
ręcznych doceni ł trener kadry 
narodowej, który powoła I do re
prezentacji cztery zawodniczki 
z Lubina . Na międzynarodowy 
turniej na Węgrzech pojadą: 
rwona Blaszkowska, Marzena 
Kot, Barbara Stańczak i Natalia 
Wojtala. 

Seniorzy Zagłębia 
pierwszy mecz ligowy zagrają 16 
września w Łodzi z beniaminkiem 
MSPR. Przygotowania do nowe
go ezonu rozpoczęto także w 
połowie lipca obozem w Zakopa
nem. Po powrocie zespół rozegra! 
kilka sparingów: pokonał Chro
brego Głogów 24:22 i 28:21, Gwar
dię Opole 28:25, a z MMTS Kwi
dzyn wygra! 27:21 oraz przegrał 
21 :23. Przygotowania do nowego 
sezonu lubinianie zakończą 
udziałem w Memoriale im Ryszar-

Miedź 
niepokonana 

Zespoły TlI ligi piŁkarskiej ro
zegrały dwie serie spotkań. W 
środę, 23 sierpnia (4. kolejka) 
Miedź Legnica pokonała u siebie 
1:0 (gol w 89. min Taczyński) 
Lubuszanina Drezdenko, a 
Chrobry Głóg6w uległ na wyjeź
dzie 0:1 Concordii Knurów. W 
ostatniej kolejce w minioną obo
tę Miedź pokonała Concordię w 
Knurowie i jest jedynym zespo
łem w 3. grupie III ligi bez po
rażki. Bilans trzech zwycięstw i 
dwóch remisów usadowił legnl
czan na trzecim miejscu w tabe
li. 

Znacznie gorzej spisują <;ię w 
nowym sezonie pil karze Chro
brego. W ostatnim meczu uzy
skali wyjazdowy remis z Wartą 
Zawiercie l zajmują miejsce w 
końcowych rejonach tabeli. Czas 
już na lepsze wyniki, tym bar
dziej że głogowianie dysponują 
składem nieznacznie wzmocnio
nym W porównaniu z rudą wio
senną poprzedniego sezonu. 

Wyniki 5. kolejki: 
Concordia Knurów - Miedź 

Legnica 0:1 (0:1) 
Zwycięską bramkę zdobył w 

30. min Felich. Kolejny dobry 
mecz rozegra I legnicki bramkarz 
Jacek Banaszyński. 

Warta Zawiercie - Chrobry 
Głogów 1:1 (0:0) 

Głogowianie prowadzili od 
64. min, po goju Aniola. Gospo
darze wyrówna li trzy minuty 
później. 

W innych meczach (na uwa
gę zasługuje pierwsza porażka 
lidera Szczakowiankj): Górnik 
WaŁbrzych - Szczakowianka 3:2, 

Lubuszanin Drezdenko - Pogoń 
Oleśnica J:O, Inkopax Wroclaw 
- Pogoń Swiebodzin 2:0, Zryw 
Zielona Góra - Rozwój Katowi
ce 1:1, Odra Il Opole - GórnikJa
strzębie 0:1, Grunwald Ruda Slą
ska - Czarni Żagań 2:2, GKP Go
rzów - Górnik Katowice 1 :0, Ra
ków Częstochowa - Bogmar Ka
towice 0:1. 

Tabela: 
1. Szczakowianka 

5 1213-6 
2. Górnik J. 5 12 9-6 
3. MrEDŹ 5 11 S-I 
4. Bogmar 5 10 8-5 
5. Pogoń O. 5 8 7-4 
6. Concordia 5 8 3-1 
7. Czarni 5 8 10-9 
8. Górnik W. 5 8 6-5 
9 GKP 5 8 4-6 
10. Inko pax 5 7 9-8 
11. Grunwald 5 7 7-7 
12. Górnik K. 5 6 5-4 
13. Lubuszanin 5 6 3-3 
14. Pogoń Ś. 5 5 3-5 
15. Raków 5 5 2-4 
16. CHROBRY 5 4 2-4 
17. Rozwój 5 '* 4-9 
18. Warta 5 3 3-8 
19. Zryw 5 2 7-10 
20. Odra II 5 2 4-10 
W sobotę Miedź podejmuje 

Wartę i w zystko wskazuje na 
to, że zec;pół trenera Morocha 
nie powinien mieć większych 
kŁopotów z powiększeniem do
robku ptmktowego. Chrobry 
spotka się z Rakowem i jeżeli nie 
poprawi skuteczności, cenne 
punkty mogą poj~chać pod Ja
sną Górę· Początek obu spotkań 
o godz. 16. 

(mm) 

da Matuszaka, kt6ry rozegrany 
zostanie w Glogowie 8-9 września. 

W drużynie nastąpiły spore 
zmiany personalne. owym tre
nerem został Michał Kaniowski, 
który w przeszlości prowadził Stal 
Gorzów. Ostatnio trenował zespół 
niemieckiej Bundesligi - Bad
chwa rtau Po zakończeniu kon
traktu wróci1 do Gonowa i pod
ją ł pracę na tamtejszej A WF. Jego 
nowym asystentem jest Dariusz 
Bobrek, były zawodnik Zagłębia, 
Miedzi i Chrobrego. 

Do Lubina przyszło także spo
ro nowych zawodników, co po
winno być sporym wzmocnie
niem Zagłębia. Są to: Jakub Blejsz 
(rozgrywający - Paria Szczecin), 
Feliks Filipek (bramkarz - PaTia), 
&1rtosz Wuszter (obrotowy - Or
len d. Petro Płoc~), Tomasz Fołga 
(skrzydłowy - Sląsk Wrocław), 
Andrzei. Brygier (skrzydłowy -
Bel-Pol Swidnica). Po okresie gry 
w innych drużynach, powrócili do 
zespołu: Andrzej Pulka (Niemcy) 
oraz Łukasz Kruczkowski (wypo
życzenie do Chrobrego Głogów) 
Odeszli z Zagłębia: Piotr Będzi
kowski i Dariusz Ordonowski 
(wypożyczeni do Chrobrego), Pa
weł Wysoczański (wypożyczony 
do Miedzi Legnica) oraz Pawel 
Bia ły (powrót do Parii Szczecin). 

Pierwszy mecz na własnym 
parkiecie szczypiorniści Zagłębia 
rozegrają 20 września z KS Strze
lec Kielce. 

Nikodem Mielcarek 

Finał 
"Sportowiska 

2000" 
Duży sukces odniosła lO-oso

bowa reprezentacja uczniów 
szkół podstawowych powiatu le
gnickiego podczas war<;zawskie
go "Sportowi ska 2000". W gronie 
14 drużyn zajęła J miejsce, kwali
fikując się do finału centralnego, 
który odbędzie się 24 września na 
terenie obiektów sportowych 
A WF w Warszav.rie. Zawody będą 
transmitowane w pierwszym pro
gramie Telewizji Polskiej. 

Organizatorem "Sportowi
ska 2000" jest Telewizja Polska, 
Fundacja "Tenis Polski" oraz 
Związek Powiatów Polskich. W 
czasie kończących ię już waka
cji, podczas czterech 12-dnio
''''ych turnusów wypoczywało w 
stolicy i rywalizowało w róż
nych dyscyplinach sportu pra
wie 3 tysiące dzieci ze wsi i ma
Iych miasteczek. Drużyny 
uczestniczyły w zawodach : 
czwórboju lekkoatletycznego, 
biegów przełajowych, cros -ie te
renowym, teście ogólnosprawn0-
ściowym oraz pilce nożnej. 

Drużynę legnicką reprezen
towali: Dariu z Komaniecki (Bie
niowice), Marcin Garuch (Tyniec 
Legnickj), Krystian Filipowski 
(Chojnów), Natalia Hanalska 
(Chojn6w), Michał Kaczmar
czyk (Chojnów), Mateusz Gru
chawka (Piotrowieel, Tomasz 
Studz~ń ki (KrDtoszyce), Ma
riusz SWletliński (Prochowice), 
Paweł Kołek (Lisowiee), oraz Ma
ciej Paszkowski (Legnickie Pole). 
Opiekunem zespołu był Henryk 
Pawłowicz - inspektor wydzia
łu Spraw Społecznych w Staro
stwie Powiatowym w Legnicy. 

(mm) 
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JunIorzystarsI Górnika Polkowicepodaas 
Zt}rupowania sporlowecJo wŚwierodowie 

Zdroju rozeqrali kilka sparingów 

Dresy nie pomogły 
Anna Osadczuk 

Z Polonią Warsza
wa polkowiczanie 
wygrali 3:2. Kolej
nym przeciwnikiem 

był zespół Warty Po
znań, a wynik tej po
tyczki był identyczny, 
czyli 3:2 dla naszej 
drużyny. Trzecie 
spotkanie dla Górni
ka nie było już tak 
szczęśliwe, bowiem 
od polkowiczan lep
sza okazała się dru
żyna Zagłębia Lubin. 
Rywale zza miedzy 
wygrali 1:0. 

Na pochwałę zasłu
gują strzelcy bramek 
dla zespołu z Polko
wic: Przemek Lipiń-

Pną się 
Anna Osadczuk 

Zespół Stali Chocia
nów rundę jesienną roz
począłbardm pomyślnie. 
Po wygranym meczu z 
drugim zespołem Chrob
rego Głogów (2:0) oraz 
IN remisie z Zametem 
Pn.emków (2:2), w kolej
nym spotkaniu było ko
lejne zwycięstwo, z Warta 
Bolesławiecką 2:0 (bram
ki: Marcin Wolski, Artur 
Grech). Sta1jest na dru
gim miejscu w tabeli 

Stal w meczu z Wartą 
wystąpiła w kładzie: Ma
ciej Sambor, Robert By
czek, Artur Grech, Ro
bert Kruk, Piotr Mrocz
ko, Grzegorz Rączkt4 
Mirosław Wolan, Domi
nik Jaskólski, Daniel Ma
zij, Paweł Piskorz, Mar
cin Wolski. 

ski, Marcin Rekieć, 
Krzysztof Ziemniak, 
Grzegorz Szamocki 
oraz Jacek Drzazga. 

W ubiegłą sobotę 
dla juniorów rozpo
czął się sezon ligowy. 
- Chcemy podzięko
wać Władysławowi 

Sznajderowi i innym 
sponsorom - powie
dział Dariusz Szuter, 
kierownik zespołu. -
Ich pomoc jest nie
oceniona. 

Przed pierwszym 
meczem młodzi pol
kowiczanie dostali od 
Władysława Sznajde
ra komplet dresów. 

Pierwszym' ligowym 
przeciwnikiem Gór
nika Polkowice w no
wym ezonie był ze
spół Śląska Wrocław. 
N aszym piłkarzom 

nie powiodło się. 

Przegrali to spotka
nie 0:1. Kolejnym 
przeciwnikiem naszej 
drużyny będzie ze
spół Górnika Wałb
rzych. 

Dzicy 
Anna Osadczuk 

Thmiej dzikidl drużyn 
siedIniooIobow} o po
dm Prezesa KS G6mik 
PoIkowice odbył się w 
ubiegły piątek z ~ Dni 
Po1kow.ic. W zawodach 
wzięło udzjał dziewięć dru
żyn z terenu powiatu. Na
zwy zespołów brzmią tak 
egz.otpńe, re można wy
soućwnia;ek, iż były to roz
grywki międzynarodowe. 
W sumie rozegrano 16 
spotkaniach, a w spotka
niach fmałowyr.h walczyły 
drużyny Stali CbocianĆM', 
OIrobrego Głogów, Bar
celony oraz ltaliaoo. 0sta
tecznie piezwsze miejsce 
zajął zespół BaIre)ony, tuź 
za nim uplasaMrlo się 1~ 
iano. Miejsce trzecie zajęła 
Stal Chocianów. a czwarte 
-Ouobry. 

Dndynyt}rajqcewnaszym reqioniedzielą 
się na teznane, o których wiedzqWSZ)ooSCY 

i teo których wiedzą nieIiczni •.• 

Nie jest źle 
Anna O adczuk 

Gdyby zapytać kibi
ców z naszego regio
nu o wymienienie 
nazw kilku klubów 
pochodzących z po
wiatu polkowickiego 
można by się spodzie
wać, że usłyszymy o 
Stali Chocianów, 
Górniku Polkowice 
oraz Zamecie Przem
ków. 1}rmczasem w 
Sobinie jest drużyna, 
która walczy i stara 
się być zauważona. A 
robi to coraz skutecz
niej. Piłkarze z Sobina 
rozpoczęli sezon od 
zwycięstwa, pokonu
jąc Błysk Studzionki 
8:2. Później było już 
znacznie gorzej. Z Is
krą Księgienice prze
grali bowiem 1:2. Ale 
już w ubiegłą niedzie
lę zrehabilitowali się 

i pokonali drużynę 

Amico Lubin 2: 1. 
Bramki: Marek Stc(
pień, Krystian Han
czyszyn. 

Po trzech spotka
niach Sobin zajmuje 
piąte miejsce w tabeli 
kła y A. W środę ro
zegrał mecz w ramach 
Pucharu Pol ki ze 
Spartą Grębocice 
(wyniki w kolejnym 
numerze). Zespół w 
meczu z Amico wy tą
pił w składzie: Marcin 
Siwa k, Daniel Bosac
ki, Jarosław Czech, 
Krystian Hanczyn, 
Dawid Kleinow ki, 
Paweł Mizgała, Piotr 
Rachwalski, Marek 
Stępień, Arkadiusz 
Surożyński, Mariusz 
Wycze any, Albert 
SzafrańskI. 

Tegoroczne Dni Po/kowie odbywały się 
również na sportowo 

Tenisowe rozgrywki 
Anna Osadczuk 

W sobotę na kor
tach tenisowych od
był się Otwarty Tur
niej Tenisa 
Ziemnego 
dla męż

czyzn w 
grze poje
dynczej o 
Puchar 
Dyrektora 
Polkowic
kiego Oś

rodka Kul
tury, Spor- ] 
tu i Rekre- ~ 
acji. Tur- l 
niej został A 
zorganizo
wany z okazji Dni 
Polkowic. W turnie
ju wzięło udział 18 
amatorów z Polko
wic, Lubina i Cho
cianowa. Każdy z 
panów ma kilkuletni 
staż gry w teni a , 
walka więc była wy
równana. Puchar 

zdobył Arkadiusz 
Korzeniowski z Lu
bina, drugie miejsce 

zajął Stanisław Bar
toszek ze Stowarzy-
zenia Tenisa Ziem

nego z Polkowic, 
trzecie miejsce zajął 
Grzegorz Serafin z 
Lubina a czwarte -
Zbigniew Lemie z, 
również z STZ Pol
kowice. 

Orzeł 
wygrywa 
Anna Osadczuk 

Orzeł Polkowice po 
raz kolejny udowod
nił, że jest silną dru
żyną. Z okazji Dni 
Polkowic Zarząd 

Klubu zorganizował 
Turniej Piłki Koszo
wej kobiet. Niestety, 
nie dojechały wszyst
kie awizowane wcześ
niej zespoły. Osta
tecznie, obok Orła 

wystąpiły Łączność 
Olsztyn oraz Olimpia 
Poznań. Polkowi
czanki bez trudu po
konały oba zespoły 

gości. W meczu z 
Olimpią do zło wręcz 

do pogromu, bo ze
spół ze stoUcy Wiel
kopolski uległ różni
cą blisko 40 pkt. 
(48:87). Aż trudno 
uwierzyć, że na po
czątku lat dziewięć
dziesiątych Olimpia 
była jedną z silniej
szych drużyn euro
pejskich. Teraz na fa
li wznoszącej jest 
Orzeł a kibice w Pol
kowicach nie mieliby 
pewnie nic przeciwko 
temu, by "Orlice" po
wtórzyły sukcesy 
Olimpii sprzed kilku 
lat. 
Także mecz z Łącz

nością Olsztyn za
kończył się wysokim 
zwycięstwem Orła -
81:50. W meczu fina
łowym polkowieki ze
spół spotkał się z dru
żyną Łączności i po
kona! ją ponownie 
62:53. 
Każda zawodniczka 

Thrnieju z okazji Dni 
Polkowic otrzymała 
upominek, ufundo
wany przez U rząd 
Gminy Polkowice. 

Sport 

Co GRAJĄ? 
30.08 
Puchar Ligi 
Górnik Zabrze 
Górnik Polkowice 
02.09. 
Godz. 17.00, II liga 
piłkarska 

Lechia Gdańsk 

Górnik Polkowice 
03.09. 
Godz. tl.OO, liga dol
noślą. ka juniorów 
. tarszych 
Górnik Polkowice
MKS Oława 
Godz.14.00, kla '3 A 
Barycz Osetno - So
bin 

SPRINTEM 

Górnik Polkowice 
rozegrał kolejny 
mecz w drugiej lidze. 
Przeciwnikiem pol
kowicztłn był zespół 

Ceramiki Opoczno, 
W Opocznie nikt nie 
kryje zamiarów włą
czenia się nawet do 
walki o awan, W 
Polkowicach Cerami· 
ka przegrała jednak 
O: 1. Jedyną bramkę 
spotkania zdobył 

Marcin Ciliński. Ar
kadiusz ŻyJuk został 
w końcówce ukarany 
czerwoną kartką. 

Karolina Popław

ska) zawodniczka 
Uczniowskiego Klu
bu Kolarskiego 
"Piątka Polkowice", 
zajęła drugie miejsce 
na VI Ogólnopol
skiej Olimpiadzie 
Młodzieży Śląsk 
2000. 

Szczęśliwie rozpo
częli sezon juniorzy 
młodsi Górnika Pol
kowice. Podopieczni 
Piotra Wójcika spot
kali się z Prochowi
czanką Prochowiee. 
Polkowiczanie pew
nie wygrali 4:0. 
Bramki zdobyli: Ra
fał Wawszkiewicz, 
Mariusz Zawadzki, 
Grzegorz Nowak 
oraz Łukasz Nadol
ki. 
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Niewielejestm~wPoIsce~ któremojącharakterystycz 
wizytówkę· Radwanicetaką wizytówkęposIadają dziękipomysłowi 

byIeqo Naczelnika GminyKazimierzaJędrasiaka 

Radwanickie słonie 
Adrianna Jakubowska 

W centrum Radwanic przyjezd
nych witają dwa słonie. Dlaczego 
słonie? - Słoń po
dobno przynosi 
szczęście . Chyba coś 
w tym jest, gdyż gmi
na Radwanice w 
1974 roku zajęła I 
miejsce w Woje
wódzkim Konkursie 
"Gmina gospodarna j 
i estetyczna". Na- ~ 
stępnie została wy- j 
typowana do ogól- .!! 
nopol kiego kon-
kursu "Gmina - Mistrz Gospodar
ności" , w którym brało udział 99 
proc. gmin w kraju i zdobyła tytuł 
Krajowego Wicemistrza Gospo
darności. Po tym ukcesie obok 

Działkowcy 
Izabela Pakiet 

Już za ~ 9wrzclDia o godz.14 S\\Qo 

je dwudz.ifste &w:ięto będą ~Dział
kDwcy z Gręłxxr, dlaJa6r)'d1 Zmąd PIa
~ Ogrodów Dl.iaIkow}dl zmga
niZJJwal daiynki. W programie przewidzia
no tra~nie wystawę tegorocznych zbio
rów oraz rozdanie nagród i dyplomów w 
konkutsie o nllano ,,Piękna d2lałka". 

Szczegółowych infonnacji na temat do
żynek udzielił nam Edward Przybysławski, 
prezes Zarządu Pracowniczych Ogrodów 
"Stokrotka": -Qężko byłoprz.ejąćwszystkie 
zadania po poprzednim prezesie - mówi -
Otrzymałem zaledwie plan zagospodaro
wania prz.estu.ennego prarowniczycb 0gro

dów dzi.ałkowych bez dokumentacji. Po
nadto ko
nieczne b)1o 
ogrodzenie 
całego tere
nu. Każdy 

właściciel 

:założył sobie 
~ kompos-
t to~ na 
.§ działce, a 

wcześniej 

wszystkie śmieci \'tYIZUcane były na alejkę. 
Jeżeli cbodzj o ustawę uwłaszczeniową, na
I32le nie było wielu chęt:n}\:h na ")'kup dzia
łek Myślę, że jedyne korzyści będą mieli ci, 
którzy użytkują działki w dużych miastach 
np. w Warslawie tam za 1m kw. trzeba za
płacić 1(00 USD, a w Grębocicach zaled
wie 9 gr. 

W tej chwili na 84 działki 7 jest jeszcze do 
sprzroania. Działkcmcy chwalą sobie te ~ 
reny, ponieważ są ekologiczne, tanie i wy
stępują na bardzo dobx)dl glebach, boI i n 
~. 

pierwszego słonia stanął drugi, ma
ły słoń. Wykonane z konstrukcji 

metalowej przez 
miejscowego rze-
mieślnika Zdzisława 

Żytę, wypełnione są 
ziemią i obsiane tra
wą. Oczy wykonane 
są ze sztucznych sło
neczników. O piękny 
wygląd wizytówki 
Radwanic dbają pań
stwo Bąbolowie z 
miejscowej kwiaciar

I"I .... iol.ar·l,oId ni. W okresie letnim 
słonie zraszane ą wodą tryskającą 

z trąb. Cieszą się one sympatią za
równo mieszkańców gminy, jak i 
gości, którzy chętnie fotografują 
się na ich tle. 

Caritas 
Sabina Lipiec 

Koło Caritasu w Gaworzycach po
wstało z inicjatywy młodych kobiet, 
które połączyła chęć niesienia pomo
cy, szczególnie dzieciom niepełnos
prawnym. W czerwcu 1999 roku gru
pa, jeszcze bez nazwy, zorganizowała 
Dzień Dziecka. Zaproszono wszystkie 

dzieci niepelnosprawne z terenu gmi
ny wraz z rodzicami. Proboszcz parafii 
w Gawo.rzycach chętnie zgodził się na 
w półpracę i na to, by grupa funkcjo
nowała jako Caritas. W sierpniu 1999 
roku wybrano władze statutowe . 
W czasie ubiegłorocznych dożynek pa
nie z Caritasu sprzedawały upieczone 
przez siebie ciasto i mierzyły ciśnienie. 
Zebrały w ten sposób ok. 300 zł. Orga
nizowano również ogniska, Mikołajki. 
Caritas prowadzil dla naj uboższych 
zbiórkę odzieży zimowej, sprzętu gos
podarstwa domowego, mebli. Patro
nował wydawaniu obiadów dla bied
nych, których porny łodawcą był wójt 
gminy. Cały czas wydawane są paczki 
żywnościowe. W kwietniu tego roku 
odbyła się I Mini Olimpiada w Gawo
rzycach. 

Ważą się losy Komisariatu Policji 
w Przemkowie 

Sprawa komisariatu 
Robert Biały 

Konsekwencj ą de
cyzji Komendanta 
Głównego Policji, o 
reorganizacji policyj
nych struktur, może 
być zamknięcie komi-
ariatu w Przemkowie 

1 utworzenie w to 
miejsce tzw. rewiru 
dzielnicowych. Na jed
nej z lipcowych sesji, 
przemkowska Rada 
Miejska w swoJeJ 
uchwale "nie wyraziła 
zgody na likwidację 

komisariatu" . 
- Musieliśmy tak za

reagować - mówi prze
wodniczący Rady 
Miejskiej, Adam Ke
arney. - Likwidacja 
komisariatu pociągnie 
za sobą obniżenie po
ziomu bezpieczeństwa 
w naszej gminie - do
dał przewodniczący. 

Reorganizacja poli
cyjnych struktur wiąże 
się także z redukcją 
personelu. Obecnie w 
przemkowskim komi
sariacie pracuje dzie
więciu policjantów. Po 

zmianach najprawdo
podobniej pozostanie 
sześciu. 

W sprawie przem
kowskiego komisaria
tu odbyło się spotka
nie miejscowych władz 
z komendantem po
wiatowym policji 
w Polkowicach, Witol
dem Trzmielewskim. 
Jednak nie przyniosło 
ono ostatecznych roz
strzygnięć. 

Z nieoficjalnych in
formacji wiadomo, że 
decyzja w tej sprawie 

_ zostanie podjęta we 
wrześniu. 

Tegoroczne dożynki powiatowe 
zostaną zorganizowane 

w Grębocicach~ w najbliższą niedzielę 

Święto plonów 
Izabela Pakiet 

Starostwo powiatowe 
oraz Związek Gmin Zagłę
bia Miedziowego sponso
rują tę imprezę. Dożynki 

rozpocznie tradycyjnie 
msza św. o godz. 11.30 w 
miejscowym kościele. Na
stępnie odbędzie się prze
marsz korowodu wieńco
wego przy akompania
mencie Orkiestry Dętej z 
Grębocic. O godz. l3.00 
nastąpi oficjalne otwarcie 
dożynek, a później zgodnie 
z tradyqą prezentacja j wy
bór najładniejszego wień
ca W programie święta 
plonów przewidziano tak-

re występ kabaretu ,,Ko
ciuba", grupy ,,Andreo & 
Karina" w koncercie ,,Feli
cita", zespołu "Śpiewogry 
Polskie" oraz rozstrzygnię
cie i wręczenie nagród 
przez wójta w konkursie 
,,Najładniejsza Zagroda". 

W czasie trwania doży
nek zaplanowano na bois
ku "Graffiti" z Głogowa, 
konkursy i zabawy dla dzie.. 
ci i młodzieży, atrakcje w 
postaci dmuchanego .zam
ku, jazda konna ordZ loter
iafantowa. Dożynki zakoń
czą się wspólną zabawą lu
dową. 

DZIEŃ 
SENIORA 

Jak w latach poprzed
nich, tak i w tym obcho
dzono w Przemkowie 
"Dzień Seniora i Jubi
lata". Imprezę z tej 
okazji zorganizował 
Polski Związek Emery
tów i Rencistów, które
go przewodniczącą w 
Przemkowie je t Józefa 
Kozłowska. Zabawę 

w świetlicy przy placu 
Targowym, umilały se
niorom występy"zespo
łów, m.in. chóru z Lubi
na. Wręczono tt:Ż upo
minki i zapomogi oso
bom potrzebującym. 

Najstarsza seniorka, 
90 - letnia Weronika 
Kuca, otrzymała kwiaty 
od burmistrza Leszka 
Frąckowiaka. Imprezę 
zakończyła zabawa ta
neczna. "Dzień Senio
ra" wsparły finansowo 
władze Przemkowa 
oraz starostwo polko~ 
wickie. 
Robert BiaJy 

Ku 
PRZYSZłOŚCI 

Druga drużyna har
cerska przy GOK - u w 
Grębocicach brała 
udział ' w Światowym 
Zlocie Harcer twa Pol
skiego Gniezno 2000. 

W uroczystej inaugurac
ji w świetle Fleszy Zlotu. 
wziął udział prezydent 
RP Aleksander Kwaś

niewski. Potem cała 11 -
tysięczna brać harcerska 
wyjechała do Gniezna na 
uroczystą rocznicę Zjaz
du Gnieźnieńskiego. 

Harcerze zGrębocie 

przeszli przez drzwi 
gnieźnieńskie, wzięli 
udział we mszy celebro
wanej przez Ptymasa Pol
ski Karola Józefa Glem
pa. Nasi skauci uczestni
czyli w zajęciach dotyczą
cych m.in. metod oc:z.ysz
czania wody, zdrowego 
odżywiania, ratownictwa 
medycznego i pożarowe
go. - ZJazd harcerski ,,Ku 
przyszłości" wskazał nam 
nowe kierunki działań ku 
lepszej przyszłości, bez 
wojen. narkotyków i prze
mocy - mówił po powro
cie drużynowy Daniel 
O:ajkowski. 
1zabela Pakiet 
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Ustawa o wychowaniu w trzeźwo~ci nakłada na gminy 
obowiązki~ między innymi prowadzenie akcji 

profilaktycznych i edukacyjnych 

Nie pij 
Sabina Lipiec 

Gminna Komisja Profilaktyki i Roz
wiązywania Problemów Alkoholowych 
w Gaworzycach współpracuje z Komi
sariatem Policji, GOPS i szkołą. Przed 
wakacjami przeprowadzono w szkole 
pogadanki oniebezpieczeń ·twach 
związanych z piciem alkoholu oraz roz
dano ulotki z adresami instytucji. Moż
na uzyskać tam pomac psychologiczną i 
prawną. Jednym z takich miejsc jest 
Punkt Konsultacyjny dla osób uzależ
nionych i ich rodzin, działający w GOZ 
w Gaworzycach. DyiuIy odbywają się w 

dmgi oraz w ostatni czwartek miesiąca. 

Coraz lepiej układa się wSpółpraca Ko
misji z Komisariatem Policji w zakresie 
zwalczania picia alkoholu w miejscach 
niedozwolonych, np. przed klepami. 
Jest to reakcja na powtarzające się skar
gi mieszkańców gminy. Przypominamy, 
że w sklepie i w jego obrębie spożywa
nie alkoholu jest zabronione i może być 
ukarane mandatem lub grzywną. Do 
zadań GKPiRPA należy kierowanie 
spraw do sądu o skierowanie na lecze
nie odwykowe. 

Podsumowaniem wakacji w Gminie Jerzmanowa był turniej 
. piłki siatkowej "O Puchar Wakacji 2000" połączony z 
uroczysto~cią otwarcia nowo wyremontowanej ~wietlicy 

OSP w Jerzmanowej 

Otwarcie sali OSP 
Barbara Reszczyńska 

W turnieju siatkarskim brało 
udział 6 drużyn z terenu gminy. 

Puchar oraz nagrody rzeczowe 

otrzymał zwycięzca - UKS "Sokół" 
z Jerzmanowej. Thrniejowi towa
rzyszyły różnorodne konkurencje i 
gry dla dzieci przygotowane przez 
Gminny Ośrodek Kultury. 

Zakończenie lata zbiegło się z 
uroczystym otwarciem świetlicy 

OSP w Jerzmanowej. Otwarcia 
dokonano przy udziale władz 
gminnych, przedstawicieli Powia
towej Straży Pożarnej w Głogowie 
i miejscowej OSP. Symboliczną 

wstęgę przecięli: Wójt Gminy -
Alicja Serdak oraz Prezes Zarzą
du Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Jerzmanowej - Bogusław Wojno. 

Głównym celem festynu strażackiego w Przemkowie~ było 
zebranie pieniędzy na remont jednego z samochodów 

ga~niczych 

lanie wody 
Robert Biały 

Podczas imprezy sprzedawano losy, z 
których dochód przezna
CZony był właśnie na ten 
ceL. W przemkowskiej 
OSP jest 18 strażaków. 
Mają oni do dyspozycji tyl
ko jeden sprawny samo
chód. - Oprócz wyremon
towania drugiego, naszym 
największym marzeniem ~ 
jest mieć sprzęt ratown.ic- i' 
twa drogowego - powie- _ 
dział Jan Wołach, prezes .9 
OSP w Przemkowie. 

Samochód z takim sprzętem przyjechał 

na festyn z Polkowic. Drugim pojazdem, 
wyposażonym w 40 - metro
wy wysięgnik, przybyli zawo
dowi strażacy z Głogowa 
Miejscowa jednostka OSP 
oraz obie przyjezdne ekipy, 
zaprezentowały swoje umie

J70~~"" jętności podczas pozorowa-
. nych akcji ratowniczych. 
Oprócz pokazów, nie lada 
gratka czekała na kupują
cych by. Mogli bowiem wy-

Sa_l lal", grać telewizor kolorowy, któ
ry w wyniku losowania stal się własnością 
Ireneusza BabUly z Przernkowa. 

Nad Gminą Jerzmanowa znów 
zabrzmiała pie~r1 "Plon niesiemy 
plon ... " i rolnicy podziękowali za 

szczę~liwie zebrane plony 

Dożynkowy wieniec 
Barbara Reszczyńska 

Gminna uroczy tQŚĆ 
ŚWięta Plonów odbyła się 
w tym roku 27 ietpnia 
w Jerzmanowej. Po dzięk
czynnej mszy św. do po
bliskiego parku przeszedł 
kolorowy korowód wień-
00w, niesionych przez 
pa.edstawicieli 10 sołectw. 

Alicja Serdak, wójt Jerz
rnanowej otrzymała z rąk 
starostów dożynek Anny i 
Piórkowskiej z Bądzowa i j 
Stefana Nyka - sołtysa z i 
Jerzmanowej symboliczny ~ 
chleb wypieczony z ziaren 
tegorocznych zbóż. Obie
cała dzielić sprawiedliwie i 
rozsądnie. W swoim prze
mówieniu, kierując słowa 
do rolników podkreśliła 
ich trud, mozolną pracę 
oraz ciężkie warunki, któ-
re towarzyszą rolniczej 
pracy. Po oficjalnej części 
dożynek zgromadzeni 
mogli zobaczyć wystawę 
płodów rolnych, pokaz 
haftu, wygrać szczęśliwy 
los w loterii przygotowa
nej przez PCK. Publicz-

ność bawił z pół "Kry
wań" z Zakopanego oraz 
Kabaret "Paka". Każdy 

mógł spróbować pieczo
nego dzika oraz degusto
wać ciasta wypiekane 
przez gospodynie z terenu 
gminy. Przygotowano 
również wiele atrakcji dla 
dzieci m. in. jazdę konną 
przy asekuracji grupy jeź
dzieckiej z Mongolii, tor 
ntinisamachodów, dmu
chany zamek oraz gry i za
bawy. Święto plonów za
kończyła zabawa przy mu
zyce zespołu Magic Dan
ce. 

Będę go tak dzielił, by starczyło go do 
przyszłego roku 

DożYnki 
IAdrianna Jakubowska 

Takimi łowami, po 
otrzymaniu bochna 
chleba z tegorocznych 
zbiorów, Sabina Zawis, 
wójt gminy Radwanice 

~-rozpoczęła tegoroczne 
dożynki. Brało w nich 
udział osiem wsi, a kai
da z nich tarała się wy
paść jak najlepiej. - Plo
ny nie wypad!y najle
piej, było dużo strat 

spowodowanych suszą -
powiedziała Sabina Za
wis. - Mimo zmiennej 
pogody rolnikom udało 
się zakończyć tegorocz
ne żniwa - dodała. 

W konkursie na naj
lepszy wieniec zwycię
żyły Radwaruce. Odbył 
się też kolejny turniej 
wsi. Nagrodą dla zwy
cięskiej drużyny Rada
wanic, była beczka pi
wa. Drugie miejsce za
jęły K1ębanowice przed 
Nową Kuźnią, Jakubo
wem, Łagoszowem 

Wielkim, Buczyną, Sie
roszowicami i Lipinem. 
Były też występy ar

tystyczne. Popis dał ka
baret z Przesiecznej, a 
w przerwach śpiewał 

zespół folklorystyczny z 
Radwanic. 

15 
WYBORY 

24 WI7.e.Qnia cxfuędą ię w 
Gaworzycacłl., w okręgu nr 
1, wybory uzupełniające 
do Rady Gminy. Wygasł 
bowiem mandat zmarłego 
nagle Edwarda Lukasika, 
przewodniczącego RG od 
1990 roku. Obecnie funkc
ję tę sprawuje Grzegorz 
Płucicl1nik. Gminna Ko
misja Wyborcza o północy 
2S sierpnia zakończyła re
jestrację kandydatów na 
radnych. Zgłoszono Gra
żynę Chudą, Józefa Ki
wackiego, Romana Urba
niaka i Edwarda KorOOcie
la. 
Sabina Lipiec 

50 LAT 

W Kłobuczynie, w gmi
nie Gaworzyce odbył się 
festyn z okazji 50 rocznicy 
powstania ĘDiejscowego 

LZS. W trakcie imprezy 
wręczono odznaczenia 
OZPN w Legnity założy
cielom i pionierom LZS. 
Puchary okolicznościowe 
ufundował wójt gminy 
oraz starosta powiatu, W 
części rOZl)Wkowej oId l.xr 
ye st:r:relali do brdJIlk~ bra
no udział W konkuren
cjach sportowych, bawio
no się na :zabawie ludowej. 
Caritas Gaworzyce przy
gotował loterię fantową. 

Sabina Upiec 

NOWY 
BURMISTRZ 

Czesław Sawa jest no
wym burmistrzem 
Przemkowa. Radni za
decydowali tak podczas 
tajnego głosowania. Je
denastu z ruch glosowa
ło za kandydaturą 

Czesława Sawy, a dzie
więciu za dotychczaso
wym burmistrzem, 
Leszkiem Frąckowia
kietn. 

W czasie poniedział
kowej sesji Yl)'brano 
takie zastępcę burmist
rza, Został nim Edward -
Grzesiak. Do nowego 
Zarządu Gminy i Mias-
ta weszli: Andrzej Wil
czacki, Zdzisław Jani
sio, Jan Wolanin i Ste
fan Dura. 
Czesław Sawa został 

po raz drogi wybrany na 
burmistrza. Przedtem 
pełnił tę funkcję w la
tach 1994-98. 
Robert Bialy , 
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16 
Ogłoszenia 

drobne 
Sprzedam siatkę 

ogrodową podwój
nie zabezpieczoną. 
Cena 5,50 zł m kw. 

Tel. 847-91-89 
Nr 23.08.2000· D 05/17 

Kupię mieszkanie 
jednopokojowe do 
25 , m w Polkowi
cach. 
Tel. 845-11-72 

r 24.08.2000-D-GSI21 

Sprzedam ku-
chenkę gazową z 
rożnem i małą pral
kę· 

Tel. 845-16-14 
Nr 2M8.20UO-D·C; /20 

Sprzedam działkę 
budowlaną o pow. 
423 m kw. w atrak
cyjnym miejscu w 
PoJkowicach, pod 
zabudowę budyn
kiem jednorodzin
nym wolnostojącym 
z możliwością pro
wadzenia działal

ności gospodarczej. 
Cena gruntu wraz 

z ważnym do końca 
2001 r. pozwole
niem na budowę i 
projektem budynku 
typowego - 35000 
zł. 

Tel. kontaktowe: 
845-18-63, 845-47-
45 oraz telefon ko
mórkowy: 0-602-25-
70-53. 

r 21.0 _2000-D·GS/lS 

Sprzedam pralkę 

z wirówką z pod
grzewaniem wody. 

Sprzedam okna 2 
150/90 i drzwi bal
konowe szer.90 cm. 

Tel. 847-42-00 
Nr 24.08.2IJUO-D·GSIl9 

Gotowanie na 
przyjęcia . 

Tel. 845-28-70 
Nr OS.US.20()O-D-G /fi 

OgłOSzenie] 
Polski Związei Emerytó i Ren'l 

istó, Polkowicach informuje. że 
dniu 14.09.2000 l. odbędzie si 

spotkanie wszystkich emerytów i 
rencistów polączone z pieczeniem 
kielbaset. 

W zystkicb chętnych prosimy 
zapisywanie się w Zarz,dzie Związ· 
u lub i COS na ul. Lipowej I do 

dDia 10.09.2000 

Reklama 

I URZĄD GMINY POLKOWICE INFORMUJE, ŻE TERMIN 

I płATNOŚCI II RATY PODATKU OD ŚRODKÓW TRANS

PORTOWYCH UPłYWA Z DNIEM: 

SUPER OFERrA 
Promocyjna lokata sezono

wana6m-cy 
BABIEIATO 

oprocentowanie aż 16.5% 
CUPRUM-BANKSA 

O/Polkowice 
ZAPRASZAMY 

15 września 2000 r. 

Niżej podaje się środki transportowe, które podlegają opodatkowaniu po
I d~tldem od środków transportowych oraz roczne stawki podatku. 

j 1. Od samochodów ciężarowych o ładowności: 
a) powyżej 2 t do 4 t włącznie 395,60 zł 
b) powyżej 4 t do 6 t włącznie 539,50 zł 
c) powyżej 6 t do 8 t włącznie 638,40 zł 
d) powyżej 8 t do 10 t włącznie 944,40 zł 
e) powyżej 10 t do 12 t włącznie 1.240,80 zł 
f) powyżej 12 t 1.802,10 zł 

2. Od ciągników balastowych i siodłowych 1.240,80 zł 
3. Od przyczep i naczep: 

a) o ładowności powyżej 5 t do 20 t włącznie 179,80 zł 
b) o ładowności powyżej 20 t 1.066,00 zł 

"SOWA" 
P ASMANTERIA ART. 
Polkowice. ul Szkolna 1 teJAiu.84741·99 

Zaprasza w godz. 9 - 17 

Do sklepu specjalistycznego zmater· 
iaJami i narzędziami do robótek ~
njdl (cbvty. włóczki nici, kaJmy. WolO-

1)'. ramki. tamborld, itp.) 
nr Ib,t'Il20. .... R-G '14 

Komenda Straży 

· 4. Autobusy: 

Miejskiej w Polkowi
cach zaprasza do ne
gocjacji w sprawie 
sprzedaży następują

cych samochodów: 

a) od 10 do 15 miejsc 
b) powyżej 15 do 30 miejsc 
c) powyżej 30 miejsc 

269,70 zł 
494,50 zł 
1.088,00 zł 

- Polonez Caro rok 
produkcji 1995, 

- Peugeot 309 rok 
produkcji 1992, 

Wpłat podatku należy dokonywać w Banku Zachodnim Oddział Polkowice
J 

na konto Urzędu Gminy: 11201304-260-139-3000/1. 

SalTlochody można 

oglądać w siedzibie 
KSM w godz.7 .00 -
19.00. 

W sprawie negocjacji 
prosi się o kontakt o 0-

bisty lub telefoniczny -
845 01 29 z Panią 
B.'IWardziak'W KSM w 
godz. 7.0U-1.5.UO do 
dnia 15.09.2000 r. ------l 

Na dowodzie wpłaty należy wpisać: nazwisko i imię posiadacza pojazdu, 
I kwotę, markę pojazdu i numer rejestracyjny. 

OGŁOSZENIE 
Skarbnik Gminy Polkowice informuje, że 

rozpoczął się okres przygotowania m.ateńał6w 
planistycznych do projektu budżetu gminy na 
2001 rok. 

Jednostki budżetowe, instytucje kultury i wy
działy Urzędu Gminy przedkładają materiały 
wg opracowanych wzorów. 

Jednostki organizacyjne nie powiązane z bu
dżetem gminy, stowarzyszenia, organizacje 
społeczne, mogą ubiegać się o przyznanie do
tacji, po spełnieniu warunków określonych 
uchwałą Rady Miejskiej Nr XI/116/99 z dnia

l 16 września 1999 r. 
Wnioski należy składać w terminie do dnia 

15 września 2000 roku w dwóch egzemplarzach 
w tym; jeden dla Skarbnika Gminy i jeden dla 
właściwego wydziału Urzędu Gminy. ""':"' ___ ....J 

I OGŁOSZENIE OPS ~ 
Związek Emerytów i Rencistów \VI 

Polkowicach informuje, że U rząd 
Gminy w Polkowicach udzielił nam, 
pomocy finansowej w wysokości 
13.000 zł na założenie czujników i ' 

I naprawę junk.ersów. 
I Osoby chore i starsze o niskich I 
dochodach mogą zgłaszać się dOI 
biura Związku w godz. urzędowa-
Inia do 30 ~ześnia 2000_r_ . ....:;... __ --' 

Urząd 9miny Polkowice ogłasza przetarg nieograniczony na: 

UDZIELENIE ZAMÓWIENIA 
NA WYBÓR BANKU WYKONUJĄCEGO 
BANKOWĄ OBSŁUGĄ BunŻETIJ GMINY POLKOWICE. 

1. 'IERMIN SKłADANIA OFERT 2O.l0.2OCX) R. GODZ.15.00 
2.1ERMlN REAIlZACJI ZAMÓWIENIA OD 01.01.2001 R. -31.122003 R. 

Postępowanie będzie prowadzone z zastosowaniem preferencji krajowych. 

Dokumentację przetargową można uzyskać bezpłatnie w Wydziale Fi
nansowym Urzędu Gminy Polkowice, Rynek 1 pok.l25 w godz. od 10:00 
do 14:00. Natomiast w prawach związanych warunkami przetargu oraz 
realizacją zamówienia należy kontaktować się z Panią Krystyną Koz
łowską - Skarbnik Gminy Polkowice tel. (076) - 8474-105 lub 0608-301-
138, ul. Rynek 1 pok. 103 w godz. 10:00 - 14:00 oraz Panią Agnieszką 
Ślufarską - inspektor ds. analizy finansowej tel: (076) - 8474-143, ul. Ry
nek 1 pok. 125 w godz. 10:00 - 14:00 Otwarcie ofert nastąpi w siedzibie 
Urzędu Gminy Polkowice, Rynek 1 - sala konferencyjna w dniu 
27.l0.2000r. o godz. 12:00. 

I W przetargu mogą wziąć udział oferenci, którzy pełniają wymogi 
określone 

- w dokumentacji przetargowej 
- w art.22 U tawy o zamówieniach publicznych. 
Ogłoszenie zamieszczono na tablicach ogłoszeń Urzędu Gminy Pol

kowice w dniu 30 sierpnia 2000 r. 
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